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Iva Adamcová – Bratislava 13.4.2018 
Dovolím si přivítat tady u nás naši milovanou Ivanku. Všichni víte, že se jmenuje 

Adamcová a že má zkratku IA, takže kdo je na FB, určitě pozná tyto iniciálky. Já se 

mimořádně těším, že ji tady můžu přivítat potřetí v Bratislavě. Poprvé tady byla v roce 

2012, podruhé v roce 2015 a potřetí je tu v roce 2018. Když dobře počítám, tak je to 

každý třetí rok. Povídá se do třetice všeho dobrého a já osobně si myslím, že jak se říká 

třikrát a dost, možná to už bude naposledy před tou velkou transformací a přechodem 

do jiné dimenze, na kterou se všichni těšíme. Aspoň předpokládám, že se opravdu na 

to všichni těšíme, i přesto, co se všechno děje ve světě. Nenasvědčuje to tomu, že 

bychom přešli do nějaké vyšší dimenze, ale já to spíše vnímám, že možná do nějaké 

nižší, do druhé anebo do které, ale na to je tu Ivanka, aby nám to vysvětlila, a ptejte se. 

Určitě bude velmi mnoho otázek. Vy, kteří jste ještě nenapsali, prosím vás, napište a 

můžete to tady položit na pódium a Ivanka v rámci svých možností vám bude 

odpovídat. Tak ještě jednou vám moc děkuji, že jste přišli a že máte zájem pochopit 

věci, které se s vámi dějí, a změnit se. Odevzdávám slovo Ivance naší drahé.  

Chci moc poděkovat Paľovi a chci poděkovat vám, ale maličko opravím jeho slova, 

protože já už jsem tady počtvrté. Jedno přestavení vlastně bylo úplně utajené. Já jsem 

tady byla s Máriem Kubcem při představení Víkendu s Bohem, a to bylo tak utajené, že 

to představení bylo důležitější, než vůbec bylo povídání Ivy, i když tak trošku souviselo. 

Takže já už jsem ve Vajnorské jako doma. A vy už moc dobře víte, kdo mě posloucháte, 

že vás mám hrozně ráda. Slovensko je také mou součástí a moc jsem se těšila. Vaše 

otázky jsou velmi důležité. Já jsem přivezla své otázky od lidí, které jsem dostala přes 

internet, a vždycky to vychází tak, že všechny dotazy, které máte, jsou platné skutečně 

úplně všem, a to vy už moc dobře víte. Začneme otázkami, které jsem dostala teď od 

Paľa, protože ty jsou vlastně současné, patří sem do Vajnorské 13. dubna 2018. 

Milá Ivanko, miluji tvé přednášky. Hovoříš, že jsi chodící Bible. Prosím 

tedy, vysvětli mi verš z Nového zákona od Jana: „Když pak přijde ten 

utěšitel, kterého já pošlu vám od Otce, Duch pravdy, který od Otce 

pochází, ten svědectví vydávat bude o mně.“ Ptám se, kdo je ten utěšitel, 

Duch pravdy? Když byl na Zemi Kristus, ještě Nový Zákon nebyl napsán, 

a z Bible vím, že vše, co je v Božím zákoně, se musí naplnit až do puntíku. 

V epištole Židům 9/26 se píše, že Pán přijde ke konci věků. Takže podle mé 

úvahy utěšitel a Duch pravdy na Zemi musel být, protože dvaceti šestiletý 

cyklus právě skončil, a začíná se nová éra Vodnáře a samozřejmě další 

etapy lidstva.  

Pamatujte si, vy co jste schopní poslouchat Ivu, Duch utěšitel vždy žil ve vás. Je to Duch 

nás všech a máme jednu jedinou společnou existenci. Jsme vlastně kolonií. Jsme 

obrovská buňka, která letí vesmírem jako planeta, a těch planet je tady velmi mnoho, 

a našim společným reálem je skutečně Duch. Jste vždycky v trojnosti. Máte hmotnou 

složku, kterou považujete za sebe, za vaše tělo a jméno. Pak je tady Duše, která je pouze 

dočasnou reálií, za kterou se považujete, a je to nezkušený Duch. To znamená ten, který 
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ještě neprošel celou časoprostorovou křivku, kterou letí naše planeta od vzniku až teď 

do překročení do 5D. Ano, planeta přeletěla svou hmotou do 5D úplně automaticky. To 

se stane, ale projde pouze první dávka, která Vědomí namnožila. Abyste mi rozuměli, 

potřebuji vám to ještě krátce vysvětlit.  

Planeta byla vytvořena, aby tady bylo veliké množství jedinců, to znamená dílčích 

jednotek v této době, co největší počet lidí, který kdy tady existoval, těsně před 

odchodem planety do 5D. Když jste se obalili jako Vědomí hmotou, planeta byla jako 

škola prázdná a později samozřejmě přišlo první vstříknutí. To znamení první Vědomí 

se účastnilo děje. Po určité době, velmi dlouhé, se posunulo toto Vědomí do vyššího 

stupně a zaplnila se za nimi další první třída. V současné době je tady skutečně celý 

počet možných tříd, to znamená, že v nejvyšší třídě jste připravení na přechod do 5D. 

Ne všichni jste schopni vnímat to, co Iva říká, protože Iva přišla pro ty, co tu jsou 

nejdéle ve stavu děje. A vidíte, že není možné měnit děj, historii, DNA má svůj vývoj a 

vy jste se nalodili.  

Dnes tyto zkoušky, které jsou na planetě velice náročné, ať se to týká teroristů, válek, 

mezilidských vztahů, velkých a silných kriminálních dějů, jsou zde proto, abyste 

dokázali odolat odporu svého těla vůči nim. Já vím, že je to těžké. Právě proto je ta 

zkouška naplánovaná na tuto dobu, když zapnete veškerá média, ať je to internet, 

televize, rádio, cokoliv, tak se můžete podívat kamkoliv do světa. Jenže pozor, každá 

část vašeho Vědomí, tj. vašeho těla a jména, má svůj post, své místo, kam se narodila. 

Vy máte sledovat, co se děje okolo vás. Přes média je umělý pohled a přiblížení k 

hrůzám světa. Samozřejmě, že se po vás nechce, abyste s tím souhlasili, ale nesmíte 

tomu odporovat, protože lidé v těchto kruzích, kteří prožívají velmi dramatické chvíle, 

a dotýká se to jejich osudu, si tento děj zvolili do své blízkosti. A není to náhoda.  

Tak vidíte, že utěšitele máte v sobě. Také jsem vám vysvětlovala, že já jsem vaše 

Vědomí. Ano, vaše Vědomí je váš utěšitel. Ale vy se dotknete vašeho Vědomí, až když 

si nažijete sto procent zkušeností. Teprve potom odložíte všechny nástrahy, které tady 

na vás byly připraveny. Každý potřebuje prožít celou časoprostorovou křivku, aby Ivě 

porozuměl a pochopil, ale skutečný utěšitel je ve vás. Vaše skutečná realita. Máte ho v 

sobě. A mnohokrát jsem vysvětlovala, že i Kristus sám o sobě se považoval za Syna 

člověka. Ano, a také Syna člověka neboli Krista máte každý z vás v sobě. Je to stav, je 

to časoprostorová křivka dlouhá v určitém bodě a každý máte ve své hmotné části 

naplánováno, kdy pochopíte, kým jste. 

Ale pamatujte si. Dokud budete hmotou, to znamená, dokud vaše tělo bude střílet 

odpory, bude vždy znovu napadáno, protože další hmotná složka vás musí znovu 

přivést k šanci, abyste tomu odolali. Jinak se nevymaníte z iluze dualitního světa, že je 

něco dobře nebo špatně. To totiž není realita. Jenom Satan-hmota vás k tomu tlačí a 

podbízí vám jeho názory. Jestliže něco odmítáte negativními emocemi, vaše tělo útočí 

a odmítá, i když se považujete za hodné, dobré, laskavé. Proto musíte do stavu Boha 

vejít teprve, až kývnete úplně na všechno, což je velice těžký krok, ale bez něj se do 

stavu 5D nemůžete dostat. A věřte mi, že to máte každý připravené. Vzdejte se vůle 

člověka, usilování být lepším, tím posilujete Vědomí své hmoty těla. A to potřebujete 

pochopit. Každý se toho jednou dočká.  
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Také bych se ráda zeptala na děvče, které si vzpomínala v roce 2015. 

Hovořila jsi, že se otevřela Kristova síť, a ta propustila dítě, které nás 

bude učit, jak přejdeme do páté dimenze. Můžeš nám o tom více říct? Nebo 

jsi to ty sama? Děkuji, Zdeňka. 

Ono je to trošičku špatně pochopeno. Ano, Kristova síť v prosinci 2015 se otevřela, 

propustila dítě. Ale to bylo dítě pod celou planetou. To znamená, že jsme překročili 

dobu, kdy se jistá část Vědomí Boha mohla vlastně jakoby oddělit. To je stanoveno. 

Takže to je k tomu dítěti. Také jsem říkala, že dívka se narodí, ale nikdo nebude vědět, 

kdo to je. Dovedete si představit, co by se dělo na světě, kdyby se to lidé dozvěděli?  

A k té poslední otázce, pamatujte si, jsou věci, o kterých se nemluví nahlas. Nikdy na 

nikoho nemůžete ukázat prstem, kdo to je nebo není. Protože i ti, kteří by nebyli 

schopni pochopit, by až z fanatických důvodů začali kývat, ale byla by to jejich 

pohroma, jejich falešnost. To nejde. Doufám, že jsem zodpověděla srozumitelně. 

Ivanko, jsi mému srdci velmi blízká a promiň, že mám mnoho dotazů, co 

se týče Božího zákona. Prosím o tvůj názor na epištoly Pavla k římským: 

„Ne ten jest Žid, který je zjevně obřezán na těle, ale ten jest Žid, který jest 

uvnitř Židem. Obřezání mu je srdečné v Duchu.“ Německý filozof Johann 

Gottfried Herder napsal tézi: Za prvé, Slované urovnají díky své 

mírumilovné povaze, milující orbu a umění, lidstvu cestu k pravé 

humanitě. Za druhé, Slované jsou vzhledem ke své humanitě směřujícímu 

lidovému a národnímu charakteru národem budoucnosti. Jsou povoláni 

k tomu, aby převzali vedení národů Evropy, a tím celého světa. Pokud mi 

moje paměť slouží, pověděla jsi nám, Ivanko, že Čechy, Morava, 

Slovensko, jsou srdcem planety. Teď dotaz: Kdo je ve skutečnosti 

vyvolený národ? Děkuji Zdeňka.  

Víte, já bych vám doporučovala, abyste zapomněli na slovo vyvolenost. Vysvětlím vám 

to. Planeta je jednou jedinou bytostí. To je jako kdybyste upřednostňovali srdce. Ano, 

srdce je velmi důležité ve vašem těle, protože srdeční čakra, pokud ji máte skutečně 

správnou a připravenou, vás dovede k překročení a otevření třetího oka a překročení 

hranice hmotného vedení. To znamená vašeho vězení, ve kterém jste dodnes byli. 

Protože myšlenky patří Satanu-hmotě. Tady vězí právě problém, že jak jste vedeni, 

považujete se za tělo a jméno a všechny vaše nápady za vaši vůli člověka. Ale ona 

neexistuje. Vůle člověka je iluzorní a je vedena vaší vůlí Boha, protože váš osud a vaše 

tělo s tím dějem jste si vybrali. Bohem se stanete jedině tehdy, kdy potvrdíte souhlasem 

vše, co se vám děje. To samé se týká světa. 

Nebudu mluvit o Slovanech, mají zde své místo, ale uvědomte si, že děj planety a jeho 

vývoj je nastavený a tím, že budete považovat jeden národ za vyvolený, budete 

potlačovat to, co vás učím a co jsem vám přišla vysvětlit. Planeta je jedna jediná bytost. 

Kdysi dávno Židé dostali informaci, že jsou jakoby vyvoleným národem, a to je dostihlo. 

Velice hodně. Pozor, budete teď vidět velmi zkresleně. Nemyslete si, že budu říkat něco 

špatného třeba o Židovství nebo o někom jiném, neříkám. Všechno je Jednota. I vy 

mnozí z vás, i když dneska nebudete Židy, tak jste si prošli ve fázích pýchy, pokud to 
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bylo nutné, svými životy a inkarnacemi tyto stavy, abyste je jednou odložili. Ten národ 

si prožil obrovské utrpení, protože se považoval za lepší. Ano, dostal mnoho informací, 

ale mnozí je pochopili i hůř než měli. 

Teprve až si prožijete všechno, splníte časoprostorovou křivku, tehdy se vymaníte. 

Takže vidíte, že jste byli vždy vším. Jste Vědomí. To Vědomí se na krátký čas obalí 

hmotnou složkou, pak hmotu odloží, pokračuje dál. Odloží část časoprostorové křivky, 

která je pod hmotou, a pak se zase do hmoty navrátí. A tak kličkujete, je to takzvaná 

vibrace. Zkuste si uvědomit, i když bude letět paprsek světla, bude kmitat. Ano, my to 

kmitání na hmotné složce prožíváme tímto způsobem. Nahoru, dolů, nahoru, dolů, ale 

vše trvá. Tento děj je vám zobrazován ve fázi, kdy se dostanete do hladiny černé a bílé 

magie, protože ho vidíte. A když ho vidíte, máte pocit, že už jste Bohem, že máte 

otevřené třetí oko, protože víte více informací, než jste věděli kdysi dávno, a také než 

vědí lidé okolo vás. Jenže si s vámi obrovsky hraje hmotná složka. Musí se vám zastavit 

veškeré odpory na deseti komorách, máte pět úrovní, první až pátá čakra směrem do 

hmoty a každá čakra má směr do situace. Až se zastaví všechny komorové odpory, tehdy 

se vám automaticky otevře třetí oko, protože už souhlasíte ve všech momentech vašeho 

života se vším.  

Učíte se nevlastnit hmotu. Ať je to majetek, proto přicházíte ve svých osudech o spoustu 

peněz zdánlivě nespravedlivě, protože se čeká na reakci vašeho těla, když o něco 

přijdete. Nesmíte vlastnit děti, nesmíte vlastnit partnery ani své tělo, lpět na něm, to 

znamená, dávat si právo na to, že já jsem něco učinil, protože i tehdy dostanete 

obrovskou dardu. Vy se musíte vzdát úplně všeho, abyste se stali vším. To je velmi těžké 

pochopit, ale už jste velmi blízko. Duch planety je jeden jediný a každý z vás obsahuje 

veškeré složky. Černá, bílá magie vidí pouze tváře, které jste byli v minulosti. On vám 

je ukazuje sám a je velmi mazaný. Ukazuje vám opět iluzi, protože vy jste nikdy nebyli 

jménem a tělem. Vždycky jste byli jenom bytím, které bylo šťastné. Uvnitř ale uvězněné 

hmotou. 

Teprve v této době, když pochopíte, že jste Vědomím a s hmotnou složkou nemáte nic 

společného, pouze to, že jste jí museli projít od obalení planety až do doby, kdy vás 

hmotné Vědomí vypustí, Satan se ukloní a začne vám sloužit. Do této doby byl pro vás 

nepřítelem. Mnoho lidí z takzvaných duchovních složek, to znamená z černé a bílé 

magie, když na tom ještě lpí, si myslí, že vlastně opovrhují hmotou. Později se naučíte 

a už vás to učím, že si ho máte vážit, což složka bílé ani černé magie nepochopí, a budou 

mě považovat samozřejmě za černého mága. Ale jestliže Bůh je vše, tak je i hmotná 

složka důležitá. Musíte jí prolézt jako červík jablíčkem. A až se prokoušete, dostanete 

se na její pozici, tak se ten nepřítel změní v milující matku. Ano, planeta pak bude vaše 

matka, která vám dá všechno v pravou chvíli, co budete potřebovat. Proto jsem vám 

vyprávěla všechny příběhy zázraků, které byly bez usilování. Já jsem se mnohdy 

dozvěděla, až když jsem dostala nějakou věc, že jsem ji vůbec potřebovala. Vždycky to 

bylo dobré. Ještě to bylo dobré. Najednou bum, bum, bum a všechno pak máte.  

To je ve skutečnosti to, o co tady kráčí. Ano, je na světě na této planetě jediné bytosti 

důležité místo, tak jako máte srdeční čakru na hmotném těle. Ale také jste žili a 

inkarnovali jste se ve všech zemích této planety. Proto dnes jste se inkarnovali v této 
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oblasti, ale to neznamená, že ta oblast je důležitější a ten národ je vyvolený. Zapomeňte 

na vyvolenost, jinak porušíte Jednotu. To je jenom doporučení. Záleží samozřejmě na 

vás, jak to pochopíte a jak ne. Na Zemi, na planetě v její historii se nadělalo mnoho 

škod, když si lidé mysleli, že to tak je v každé zemi. Potom vznikl nacionalismus tím, že 

se nějaké rase nebo nějakému národu přidávala větší důležitost. Máme hodně 

zkušeností. Tato země prošla obrovskými utrpeními. Žili jsme vedle dravých národů, 

ale i jejich občanstvím jste si prošli, abyste pochopili všechno. Museli jste si projít úplně 

vše.  

Byl Apoštol Jan vidoucí nebo měl sloužit církvi jen na strašení? V čem 

bude spočívat biblický boj dobra proti zlu na konci časů? Děkuji a z celého 

srdce objímám. 

Pamatujte si, všichni Apoštolové nerozuměli stoprocentně Kristu. Také se hádali, 

žárlili, dohadovali se. Byli to pouze učedníci a každý z nich dostal dar. Jeden uměl to, 

druhý ono, třetí zase něco jiného, a to si nesli. V době Krista šlo o to, aby se na tento 

děj nezapomnělo. A sám Kristus nechtěl dělat zázraky, ale věděl, že musí. Že je musí 

udělat, aby vše bylo zaznamenáno a abyste čekali, a pozor, čekalo se na obyčejné lidství 

neboli stav běžného Syna člověka. Teprve až naberete své stoprocentní zkušenosti, 

odpadne z vás touha někomu velet, někomu vládnout nebo také být pyšný na to, co 

jsem kdy udělal nebo neudělal, a to je důležité prožít. Pak toužíte jenom po tom, žít 

obyčejný život. A to je obrovský zázrak. Tehdy vám bude všechno vycházet, protože jste 

vším. Jestliže jste vším, vaší hmotné jednotce, která se stala Matkou, se dostává všeho 

v pravý čas a všechno pracuje. To je jakoby ten zdroj.  

A pozor, Apoštolové byli ve fázi bílých mágů, poprvé byli osloveni a vezměte si, že žili 

vlastně s Kristem velmi málo. Jenom tři roky, když chodil mezi lidmi, a ještě je 

samozřejmě potkával. On sám věděl, co se bude dít, jak to bude pokračovat a že to stojí 

za to. Každý, kdo se vrací z vyšší dimenze sem, musí nabrat s tím i bolesti, protože musí 

respektovat děj hmotné složky. Iva se sem také vrátila s tím.  

Nedávno jsem dostala dotaz od jedné paní na statku. Ptala se, jak to, že já ještě občas 

také mám nějakou tu platbičku. Ano, já jsem si ji dobrovolně naplánovala s tím, že jsem 

si oblékla Ivu, protože i když bylo nastaveno, že ji můžu ovládat, tak některé momenty, 

a teď dobře poslouchejte, kvůli mému okolí a reakci těla Ivy jsem musela dodržet. 

Takže se stávalo, že mě tělo vymístilo, já jsem se koukala od stropu a tělo zareagovalo 

přesně tak, jak mělo. A dobrovolná platba za to samozřejmě musí přijít. Většinou 

potom mi bylo uleveno Božstvím a průběh platby byl velice jednoduchý. A vy také 

zjistíte, jak si zjednodušit platby tím, že s nimi budete souhlasit. Pamatujete si, 

jakýkoliv odpor, který vytvoříte při platbě, vám zúží kanál, a vše bude trvat velmi 

dlouho.  

Musím vysvětlit, bílá magie v iluzi si myslela, že může někomu druhému pomoci. 

Neexistuje to. Nedá se odstranit blok. Na to zapomeňte jednou provždy. Jestliže tělo 

mělo v programu vytvořit blokaci, vytvořilo útok, to znamená, že vám podbídlo nějakou 

negativní emoci (to je jedno v jaké úrovni) a vy jste ji přijali, tehdy je vaše. A protože je 

osud celý a hotový, tak když je vaše, přesně v tom osudu byla okamžitě zaznamenána, 
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a už jste se narodili s tím, kdy se bude platit, jestli za dva měsíce, za dva roky, za dvacet 

let, to je jedno. Zaplatit se musí. Jestliže přijde platba, hladina bílé magie si myslí, že 

jde vygumovat ten blok, což je podvod. A ti to mají také v osudu, že tomu podlehnou. 

Jenže pozor, vy se z vlády hmotného Vědomí dostanete jediným způsobem, že máte 

hodně zkušeností, které věci nedělat. To znamená, že musíte prožít bloky a musíte se 

přijmout i s těmi bloky. A musíte si to zaplatit. Teprve pak jste propuštěni. 

Hladina bílé magie je překážkou odchodu Vědomí Boha z vězení hmoty. Pouze ve 4D 

může vaše vlastní Vědomí, a třeba i ve formě těla Ivy, kterou vy vidíte, přehodnotit a 

ulevit platbě. Já nejsem Iva, já jsem Vědomí vaše vlastní, protože nemám uzavřený 

kanál v oblasti třetího oka. Tedy jsem Vědomím celé planety. Tělo Iva zemřelo, ale 

vidíte mě živou. Nejde to poznat. Ale moje tělo nemá odpor k ničemu, co se tady děje. 

Tehdy se stáváte vědomým Bohem. Netoužíte po ničem, protože všechno vám přichází 

v pravou chvíli. Takový člověk, když je stanoveno v osudu, že bude učitelem, což u Ivy 

bylo, předává informace dál. Je mu jedno, jestli ho někdo odmítne, souhlasí s tím, 

protože nemá žádné odpory. Ví, že buď je někdo připravený, anebo není, a nebude ho 

ani kritizovat ani nemít rád, ani mu to nebude vadit. Já vím, že je vše správné, protože 

já jsem Duchem druhého člověka. Když ke mně přijde člověk a já mu vysvětluji nebo se 

učil z toho, co jsem kdy kde řekla nebo natočila nebo napsala, a on pochopí, tehdy může 

odtéct do Iviných rukou přebytek platby, ne bloku, ale je to práce toho člověka, pozor. 

Blok má plnohodnotnou stoprocentní platbu.  

Na posledním setkání na statku jsme dělali třetí čakru a jedna žena, která je velmi 

šikovná, mnoho věcí chápe a už spoustu let ani nedělá, měla obrovskou bolest situačně 

na třetí čakře. Ještě vás musím upozornit na jednu variantu, když člověk přijede na 

statek a děláme sezení a já tam strčím ruce a nevidím žádnou platbu, tak nemůžu nic 

dělat, to zkrátka nejde. Pamatujte si, vše je nastaveno. I doba, kdy přijde člověk na 

statek. A buď ta platba probíhá, teprve tehdy, když se tam něco zobrazí, smím 

natáhnout ruce, a podle toho, jak ten člověk pochopí, odteče většinou jenom část platby 

nebo se to zkrátka doplatí později, když nepochopil úplně všechno. Kdyby pochopil sto 

procent, odteče úplně všechno. Takže to je vaše práce. Tady není Iva přítomná. Ona 

neexistuje. Jenom moje Vědomí není vězněm těla Ivy, smí mluvit. Pamatujte si, 

kdybych měla odpory, tak mě hmotná složka převálcuje a já neotevřu pusu a neřeknu 

nikomu nic. Tady jeden jediný organismus pracuje na svém osvobození a je to 

nastavené. Iva nikdy nic neudělala, je mrtvolou. 

A při tom povídání ta žena byla v údivu, protože najednou ji po letech v bolesti v oblasti 

třetí čakry přestalo bolet. A říká mi: „Já jsem si myslela, když jsem to pochopila, tak mě 

to nebude bolet.“ Všechno se musí zaplatit. Proto musíte souhlasit, abyste si to 

umenšili, anebo je také v osudu nastaveno, že se dostanete do blízkosti Ivy v době, kdy 

je to možné. Ale to už máte nastavené v osudu. Tak vidíte, že Iva nemůže nic dělat, to 

děláte vy.  

Když vývoj směřuje od jednoduchého ke složitějšímu, jak do toho 

zapadají staré civilizace, pyramidy, chybějící článek ve vývoji člověka 

mimozemšťana? 
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Víte, život člověka nebo bytosti, která se mění ve člověka, by byl velice dlouhý a ještě 

mnohem delší. A celý vesmír je jeden jediný komponent, pozor i ten náš malý. Těch 

vesmírů je velice mnoho, protože i jedna vesmírová jednotka je také buňkou jako v 

obrovském těle. A má stejný princip, úplně stejný vývojový princip. To znamená, jak 

jsem vám vysvětlovala na základních přednáškách, např. když se koupete a na ruce vám 

na kůži odumře jedna buňka, odumře pouze domeček energie, co obsahovala, ta byla 

skutečností té buňky. A zůstává v aurickém těle vašeho hmotného těla, které nevidíte, 

protože jste každý sto procent Vědomí neboli energie. Nemůže zaniknout. Zanikla 

pouze obalová složka. A ta energie čeká. Čeká na svou inkarnaci. To znamená, že po 

nějaké době, když si Vědomí vyzkoušelo, co to je být kožní buňkou, tak se třeba 

inkarnuje do ledvin nebo do jater, když se někde množí jaterní nebo ledvinová buňka.  

To samé se děje ve vesmíru. Vidíte, že všechno má stejný princip, proto se píše: „Podle 

mého předtvaru jsem vás stvořil.“ Ale je to systém, není to bílý dědeček s řízou a vousy 

do půli pasu, ale je to zkrátka systém, ve kterém se pohybujete. Proto se říká: „Poznej 

sám sebe a poznáš všechno. Poznáš celý vesmír.“ Nemusíte po něčem konkrétně pátrat. 

To, co se máte dozvědět, se dozvíte jenom v tichosti nitra, kdy nebouříte. Už se vám 

někdy stalo, že jste dlouho, dlouho něčemu odporovali, a pak jste si řekli: „Tak jo, já už 

nemám sílu, já už to přijmu.“ A bum, v tu ránu vás napadlo, jak úplně jednoduše z toho 

vybruslit. Ano, přesně tak to je.  

Pamatujte si, v tomto stylu, když by se člověk vyvíjel velmi, velmi dlouho, vždycky vyšší 

mimozemské civilizace mohou napomoci k oplodňování podobného DNA. Jsou tam 

také vazby a až přeletíme do 5D, naučíte se, že existuje nejenom ucelenost jednotného 

Boha na planetě, ale vaše Vědomí žije i na jiných planetách. To člověk 3D nemůže 

pochopit. Kdybyste byli ve 3D, vaše hmotná složka by vás opanovala, a když by přišla 

mimozemská civilizace, měli byste obrovský strach. Protože ještě vaše tělo útočí, 

budete předpokládat, že vás přišel někdo znásilnit, zabít, zkrátka zmermomocnit, 

podrobit si vás. To jsou nesmysly. Člověk, který potom zůstává na planetě 5D, se musí 

takzvaně sjednotit. Pak se přestáváte bát. Největší zbraní hmotného Vědomí je strach. 

Ten vám nepatří. Vaše tělo vás v noci vzbudí s obrovským strachem z něčeho. Jestliže 

se fakt bojíte, přijmete si ho k sobě. Nejste schopní se vymanit.  

Já si pamatuji, v Českých Budějovicích na konci minulého roku ke mně přišel mladý 

muž. Byl úplně bílý jak stěna. Říkal: „Já tě poslouchám hodně let, pět let. První tři, čtyři 

roky jsem byl tak šťastný, a tak lehce se mi žilo, ale najednou se stalo něco strašného. 

Začal jsem se bát. Já se dokonce bojím i toho, že se znova narodím, protože devět 

měsíců budu muset být v břiše nějaké ženy. No, to je přece katastrofa.“ Já tak na něj 

koukám, v tu ránu mi to skočilo do hlavy a říkám: „Aha, tobě to šlo lehce a ty jsi byl 

pyšný viď? Ty jsi byl pyšný na to, že tobě to jde a druhým to nejde.“ A on: „Nóó. A co 

teď budu s tím dělat? Jak se toho zbavím?“ Já říkám: „Pozor, touto cestou to nejde. 

Teprve tehdy, až budeš šťastný, že se ti to děje a dělo, protože jsi pochopil, že to nemáš 

ve své vůli člověka.“ Vezměte si, pýcha je oddělenost jedince: „Já jsem lepší než ti 

druzí.“ Ale Jednota je Jednota. Ten člověk si ještě myslí, že má vůli člověka. To 

znamená: „Aha, mně to jde lehce, jemu ne, on je blbec.“ Ne, až se z toho bude radovat, 
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že ho to sblížilo s lidmi, kterými opovrhoval, tehdy se to zastaví, a věřte mi, takový 

člověk to už v životě neudělá. Vidíte, jak se blokujete, jak se oddělujete.  

Vy máte složku hmoty, kterou jste si oblíkli, má svou roli, a ta je členitá. Satan je 

hmotná složka a hraje takové hry, abyste se chytili. Zkuste si představit: Tady znáte 

všichni Paľa, tak já si vyberu Paľa. Když budeme hrát hry v rovině hmoty, Paľo proti 

mně něco bude mít, nebude s něčím souhlasit, dejme tomu, to je imaginace, a někde 

na mě zavrčí jeho Satan, třeba na trojce. Bude odmítat něco, co říkám. A kdybych já 

byla ve 3D, mně by zase překáželo, že on si o mně myslí, že něco neumím, budu mít 

frňák nahoru, tehdy nás převálcuje hmotná složka, hmota obou dvou těl. Satan 

podvrhuje myšlenky, že ten druhý je špatný, někde něco dělá blbě. To znamená, že jsme 

úplně oba dva zapomněli na to, že naše skutečná realita je společné jedno Vědomí. 

Protože náš obal, který jsme si oblíkli, nás rozdělil. Ale když jeden z nás bude v 5D, tak 

mi bude naprosto lhostejné, co si o mně kdo myslí, ať Paľo nebo někdo jiný, já budu 

vědět, že toho člověka miluju. To znamená, že proti němu nemám jedinou výhradu. On 

je buď silný jako Vědomí a nepodlehne nabídce svého hmotného těla, aby na mě 

útočilo, anebo je slabý a musí si to zasloužit. Pozor, moje Vědomí od jeho se neodtrhne, 

ale jeho od mého ano. On je poškozený. Ten, kdo útočí.  

Jak postupovat, když se mladé ženě po porodu objevil propad dělohy? 

Řešila to doma i v zahraničí. Ani jedno z řešení jí nevyhovovalo. Prosím, 

co dál? Děkuji. 

Pamatujte si, něco té ženě muselo vadit. Jestliže je čakra slabá, bude tam nějaká 

vztahovka. I kdyby vám vadilo situačně, že se to stalo, jste v pytli a čakra se nemůže 

obnovit. Nemůže se napravit děj, dokud to nepřijmete. Jak jsem vyprávěla o ženě, co 

byla na statku se třetí čakrou, to byl krásný přiklad, ona byla super. Říkala, že v dětství, 

asi v deseti letech, řekli její mamince, že umře, má slabé srdce. A když se to dozvěděla 

v těch letech, protože o tom její rodina samozřejmě mluvila a dělalo se všechno možné, 

tak jí to bylo úplně jedno. Říkala: „Já jsem zažila stav, kdy jsem si řekla: „No tak 

umřu…“ Mně se ten život stejně nějak moc extra nezdál.“ Perfektní, některé děti jsou 

úžasné. „Ale já jsem do pár let byla zdravá. Pak mi před deseti lety řekli, že oslepnu. 

Tak jsem si říkala: „Super, mám ještě uši.“ To je pokora. Říká: „Ještě furt vidím, nic mi 

není.“ Přijala cokoliv, pak jí řekli před rokem, že má takovou osteoporózu, až se diví, že 

si něco nezlomila. Po půl roce vždycky chodí na kontroly a výsledky jsou dobré, i když 

stav jejích kostí je strašný, tak doktor žasne. Výsledky jsou dobré, protože ona vše 

přijala.  

Nesmíte se nechat vystrašit hmotnou složkou. Pak budou mrkat hmoty doktorů, jak to 

zvládáte. Bude jim to vrtat hlavou. Teď se děje u doktorů hodně důležitých věcí. Tak 

prosím, přijmout všechno tak, jak to je. Platba je za to, že jste něco v minulosti odmítali. 

Pokud jde o dělohu, na druhé čakře vám něco vadí. A pokud vám ještě vadí, že máte 

tento dopad, je to odmítnutí. To znamená, že jste se nepoučili a pokračujete v odporu 

dál. To je strašně důležité. Musela bych konkrétně vědět, jaký čas tam je, abyste si 

mohli eventuálně vzpomenout, co jste v tu dobu prožívali, ale to v tom množství dotazů 

není někdy možné.  
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Více jak desetiletý tlak v kostrčové oblasti. Tupá bolest, hlavně při sezení. 

Děkuji. 

Ano, tam něco vidíte, to je jednička, první čakra. Něco se vám nelíbí. Buď do hmoty, že 

je někdo špatný, anebo vy sám nebo sama, nevím, tady není jméno. Nebo se vám nelíbí 

situace. To je zkrátka žitý pesimismus. Pak vás bolí jednička a všechno co s ní souvisí, 

spodek pánevní a samozřejmě nohy, ale děláte si to sám. Optimismus vás vyvede ze 

všeho, to si pamatujte. Nic jiného. Protože optimismus je pokora, kdy se umíte radovat 

ze života. Přišli jste se naučit chodit rádi i v těch sračkách, které vás tady kdy čekaly. Je 

to důležité.  

Já jsem zažívala velmi těžké období, deset let v tomto životě, kdy jsem musela prokázat 

a dokázat přejít toto období, abych vás učila. A všem aktérům v tomto dějství obrovsky 

děkuji, protože přesto, že to bylo velmi náročné, jsem se v noci budila samovolným 

samádhi. Samádhi je stav vašeho Božství. To jste vy, není to něco mimo vás. Tak žijte 

optimismus. 

Milá Ivanko, děkuji velice za to, co děláš a jak trpělivě dokola všechno 

vysvětluješ. Velmi mi to pomáhá. Ráda bych se zeptala na plíseň. Odmala 

jsem ji průběžně mívala na chodidlech. V dospělosti se mi posunula na 

nehet na malíčku levé nohy. Pomalu to odchází, ale ráda bych se 

dozvěděla, s čím to souvisí?  

Pokud je to na nohách, je to první čakra. Vždy je to úsek těla, kam to patří čakerně, 

protože v té úrovni nemáte vaše tělo dokonale oživované. Jak víte, každá čakra má své 

prožitky negativních emocí. Něco jste vnímali jako špatné a teď potřebujete přijmout 

jako dobré, že máte plíseň na nohách. Já vím, že to je někdy těžké. Můžete si napsat 

Danovi o Plzeň, kde vyprávím konkrétní příběh o plísni. Stačí přijímat. Ano, to je 

platba. Platba za odmítnutí. Jestliže na úrovni jedné čakry, v tomto případě je to první 

čakra, prožijete odmítnutí něčeho ve svém životě, čakra se zeslabí a neodolá náporu 

světa. To je prvotní, prosím vás, nepomůže vám žádná jiná hmotná složka, potřebujete 

to přijmout. Zapomeňte na to. Mám plíseň, no jo, budu ráda, že ji mám na jednom 

nehtu a že ji nemám na dvou. To je také optimismus. Všechno musíte zvládnout 

optimismem. A když to proběhne, a věřím, že to dokážete, budou vás potom napadat 

myšlenky, jak se toho zbavit, a také vám přijdou dobré rady. 

Já jsem si přivezla ze Chamblardu, jak jsme tam opravovali plesnivé stropy, furt nám 

to padalo na obličej, byla zima a my nabalené jako pumpy, ale špinavé jako čuňata s 

Lucinkou, na tváři se mi udělal flíček asi jako pětikoruna. A já optimista jsem se 

radovala, protože sice byl jak pětikoruna, nezmenšoval se, ale nezvětšoval se. Dobré, 

super. Občas jsem ho něčím namazala, aby to nebylo suché. Bylo to tmavé jako světlá 

čokoláda a jeden kamarád doktor, můj gynekolog, říkal: „Možná se to samo ztratí.“ 

Protože to fakt začalo pomalinku blednout, blednout. „Ono se ti to možná ztratí, ale asi 

tam budeš mít flek jako znamínko.“ Já říkám: „To mi nevadí, ale kůže už bude 

zacelená.“ Vzápětí mi moje dobrá kamarádka doporučila Candiol od pana Hádka (dělá 

esence a výtažky), to jsou kapičky, které se dávají do malých tobolek, jako byl kdysi 

dávno Tetracyklin, takové ty zasouvací. Kápnete si tři kapičky a spolknete, to je silný 
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výtažek z tymiánu, ale fakt strašně silný. Bere se tak, že jednu kapičku si dáte na jazyk, 

ta vám ošetří horní polovinu těla, a pak si dáte do kapsličky tři kapičky, a ta vám ošetří 

dolní polovinu těla. Udělala jsem si to první dva měsíce v roce, leden, únor. A zmizela 

i ta mexická kakaová skvrna. Je to pryč, ano. Divil se i pan doktor, co mi říkal: „Asi se 

toho nezbavíš.“ Může se změnit úplně všechno. Ale přijde vám to, když to v klidu 

přijmete. Takže prosím vás, v té úrovní žádné odpory. Jinak vás tělo ovládne, stáhne a 

využívá toho, že vám něco překáží. Chápete to? Vy ho posilujete, proboha. Vás vyvede 

z těchto sraček jenom vaše Božství, to znamená pokora. Nic jiného.  

Druhá otázka: nafouknutí, respektive plynatost. Mám vytipované 

potraviny, které vůbec nejím, ale někdy mám pocit, že prdím i po vodě. 

Zase, nesmí vám to vadit. Zkuste si užít, když to uchází. To je také zážitek, ne? Nebojte 

se, to nic není. Zkuste si nechat udělat vyšetření třeba na citlivost na potraviny, to také 

pomůže, ale fakt přijmout.  

Třetí otázka: Můj nejstarší syn, momentálně skoro devítiletý, od školky 

vědomě zadržuje stolici. Prostě se mu chce na záchod, ale nejde. Nejedná 

se o zácpu. Už je to o mnoho lepší, ale přece by mě zajímalo, zda s tím máš 

zkušenost, co si o tom myslíš? Děkuji. 

Ano, měl to jeden můj vnouček. Kdysi dávno, byl malinký, to bylo neštěstí. Moje dcera 

to prožívala, protože miminko plakalo a ze začátku mělo jakoby zácpu. To je záležitost 

vždycky první čakry. Tak malé dítě to má vlastně jakoby převzaté, něco se odehrává u 

rodičů, něco odmítají, něco není dobře. A tam se to sevře, většinou už to bývá v 

těhotenství. Dítě, když má zácpu, tak ho to bolí, a tam se navazuje. Jakmile přichází 

stolice, bolí ho to, většinou to není příjemná záležitost. Když pak tlačíte, oči máte 

vytřeštěné a bolí to. On se bojí té záležitosti a oddaluje to.  

Je zapotřebí, teď se neděste, vykecat, vysvětlovat, vysvětlovat a spolupracovat hlavně v 

té psychické úrovni. Vím, že u dítěte je to těžší, ale to dítě by občas něco mohlo 

pochopit. Nesmí odmítat jít na záchod s tím, že ho to bude bolet, jinak se to bude 

protahovat. Vy jste dospělí, i když byste mi nerozuměli, můžete vaše tělo zvládnout 

mechanicky. Ale u dítěte budete muset být trpěliví. Má strach z toho, že to bude na 

záchodě znovu nepříjemná záležitost, proto se snaží to oddalovat. Ale vezměte si, to je 

jako v životě. Nemůžete strkat před něčím hlavu do písku. To je odmítání děje. Vy tím 

musíte projít. Nedá se to obejít zleva, zprava, utéct před tím, zkrátka to tu je, tak to 

musíte prožít. Odmítnutím to jenom zhoršíte.  

Pěkný den, Ivanko, omlouvám se, pokud na tuto otázku už někdy zazněla 

odpověď, ale ráda bych si z tvých úst poslechla vysvětlení, na kolik můžu 

být reálnou kreatorkou vlastního života nebo jaká je pravda o zákoně 

přitažlivosti, takzvaném Abrahamově učení, prostřednictvím Esther a 

Jerryho Hicks. 

Já je neznám, prosím vás, nezlobte se. Byla jsem useknuta od všeho tady, nesměla jsem 

číst. Já jsem nesměla být ovlivněná. Jestli jste kdysi viděli rozbor chronobiologie i 
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Design Humen, které mi udělala paní Elvíra Farkašová, tak mám obrovský počet 

kanálů od srdce až vysoko nahoru, kde není vůbec nic. Tam je jenom trychtýř. Já jsem 

fakt jenom kanál. Nic jiného. Takže já jsem si třeba sedla k časopisu nebo k něčemu, už 

bych bývala něco četla, ale první věta v odstavci, přišel obrovský nezájem. Tak to 

odhodí ta ruka, zkrátka nemůžu, nesmím. Já spoustu věcí ani lidí neznám, nečtu, 

nekoukám se na videa takových lidí, co říkají nebo neříkají. Já vám vysvětluji obecný 

stav. 

Dneska jsem vysvětlovala, že vlastně koukám na planetu z veliké dálky, což si neumíte 

představit. Dívejte se, vysvětlím vám to. Když moje Vědomí tady ničemu neodporuje, 

tak vidí všechno obecně. A tu obecnost jsem vám přišla vysvětlit, protože si ji 

potřebujete napasovat na svůj vlastní život. A ta obecnost je čistá. Proto, když se mě 

třeba někdo ptal na nějakou praxi nějakého léčení nebo čehokoliv, tak jsem vám 

vysvětlovala, že nevím, o co jde. Ale podle toho děje, co se tam děje, co se tam upravuje 

nebo kde se zasahuje, si můžete napasovat obecné věci a sami se k tomu dopídit, 

protože vy žijete svůj život. Sami se musíte naučit rozeznat, co je černá a co je bílá magie 

a co je pokora.  

Ale pamatujte si, že jste kreativní ve svém životě jedině jako Bohové, vždycky to tak 

bylo. Ve 3D jste byli kreativní, než jste si oblékli tělo. Ta kreativita je nastavená, abyste 

získali zkušenosti a dostali jste vlastně ty dardy a poučili se z nich. Jestliže proběhne 

děj a vy ho odmítnete jako špatný, tak jste se nepoučili. Musíte vědět, že jste získali 

zkušenost, proto se to dělo. Jakmile odmítnete, děje se znova se opakují a v osudu už 

se s tím počítá. Pokorou se musíte dostat ze stavu vězení. Ve 3D jste si jako Bohové 

kreativně vybrali odpor, který jste si na sebe oblíkli se vším všudy i s bolestmi, to 

znamená s platbami, a teprve tehdy, když si je prožijete, něco pochopíte. A když 

vylezete, zase tvoříte jenom pokorou. 

Já vím, že pro člověka 3D jsou nějaké odpory nepochopitelné, takže máte pocit, že to 

nejde přijmout. Vy budete tvořit neuvěřitelným způsobem, ale vždycky jenom pokorou. 

V 5D už jste vším. V 5D je spolutvorba. Každý z vás něco vytvoří a bude to zapadat do 

celku. Planeta půjde velice rychle kupředu. Ve 3D jste oddělení. Sbíráte si úspěchy. 

Plácáte si po ramenou: „To jsem byla já!“ A dohadujete se o tom, co je moje a co je 

druhého. Nechcete slyšet o tom, že někdo má něčeho víc, to jsou stavy bojů. To 

přestane. Samozřejmě, co potřebujete prožít, to si musíte prožít. To znamená, že máte 

kývnout na všechno. Ale správná tvorba je pouze od Boha. Hmota má iluzi, proboha.  

Vy jste si oblékli i fázi, kdy jste zdánlivě v bílé magii nebo i v černé dělali zázraky, 

protože jste ještě neprošli zkouškou moci v černé magii a pýchy v bílé magii. Ale 

odmítali jste to. Tím se to prodlužovalo a pokračovalo. Teprve tehdy, až s tím 

souhlasíte, jste se povýšili o jeden stupínek. Dívejte se, kdybyste byli v hladině černé 

magie, chcete každého ovládat. Černý mág si vyprosí dar, že třeba chce číst někomu 

myšlenky, protože chce znát, vidět do lidí, aby věděl, předpokládal. Chce toho 

zneužívat. Takový člověk pak trpí jako zvíře. Je to přesně jako v pohádce. Podepíšete 

smlouvu s Bohem, upíšete se, a pak velí hmotný Pán vašemu tělu, abyste něco udělali, 

a když už nechcete, máte strašné bolesti. Ke konci, když odkládáte tělo v této rovině, už 

víte, že to nikdy dělat nebudete. Odnesete si to sebou. Pak se dostanete do bílé magie. 
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Těch bílomágovských životů je také několik, tak jako čenomágovských. Už chcete být 

dobří, ale ještě podléháte iluzi dualitního světa. A dar si nevyžebráte, to už jste se 

poučili, ale dostanete ho automaticky. Ještě neumíte odmítnout pýchu. Chcete být 

výraznější. Chcete zachraňovat svět, myslíte si, že ho spasíte. Chcete být viditelní. 

Někteří za to chtějí ještě i mít zaplaceno. Prožíváte to, a teď pozor, protože jste ale vyšli 

z černé magie, kde jste ovládali každého, tak vás musí děj vašeho minulého těla dohnat 

tady. Jestliže jste ovládali druhé, budete ovládáni, ale už chcete být dobří. „A ten zlý, 

černý na mě něco furt posílá,“ a tak si děláte bubliny, ochrany, různá fialová světla. Tím 

vlastně odporujete osudu, ve kterém máte pochopit, kdo jste.  

Fakt je to prdel tedy. Až do té doby, než dostanete hrozně na frak, až vám to je jedno. 

Poprvé na vás někdo vystřelí a vám je to jedno. Pozor, vždy ten černý mág toho bílého 

zachraňoval, on mu vybíjel minulostní karmu. Vždycky jste jakoby o krok dopředu. 

Myslíte si: „Já jsem tomu člověku nic neudělal a on na mě střílí!“ Bacha, role není 

realita. Všechno, co je tady na planetě, vám může vybít karmu. To znamená i jiná tvář 

s jiným jménem. A když na vás někdo vystřelí, už jsem vám říkala i na základních 

přednáškách, že když půjdete po ulici a někdo vám majzne klackem po hlavě, tak vy 

jste tu ruku zvedli, kdysi dávno někde, jo? Kdysi dávno jste vyslali útok a dožene vás v 

jiném těle, ale i ve stejném těle vás může dohnat, to je logické. Pozor, pro člověka to 

může vypadat zdánlivě nespravedlivé, ale vždycky je v tom Božská spravedlnost. 

Všechno jste tvořili vy sami.  

Všechno jste tvořili, vždycky je v tom Božská spravedlnost. Všechno jste tvořili jenom 

vy sami. To znamená, že člověk, který vám dneska přišel zaútočit na vaše tělo a jméno, 

za které se považujete, vám přišel vybít minulostní karmu. V tu chvilku jste čistí. Jenže 

vy se namíchnete, znovu vyšlete útok a máte novou. Nekonečný proces. Nekonečný. 

Tak zase musí přijít nějaký záchrance, který vás přijde jakoby vyzkoušet. Ale 

pamatujete si, všechny útoky vnějšího světa tvoříte svým odmítnutím. Jakmile 

souhlasíte, jste vysvobození. To nechápe bílá magie, protože má pocit, že by se tady 

musela nechat rozstřílet, rozsekat na maděru, že to prostě nejde. Je to tak. Na to 

potřebujete mít nažito, abyste mi rozuměli. 

Pokud jste myslela tím zákonem přitažlivosti tohle, ano vrána k vráně sedá. To se dá 

také přirovnat. Jinak tady ty lidi neznám. 

Proč je člověk tlustý a má chuť hodně jíst? Proč je člověk hubený a nechce 

při stresu jíst? 

Pamatujte si, všechno jste si zvolili. Všechno je navolené, potřebujete prožít úplně 

všechno. Vaše tělo to odmítá. Ale později zjistíte, že reakce těla jsou terorem na vás jako 

Vědomí. To je velmi důležité vědět. Zkusme se podívat třeba na anorexii. Ta začíná 

velikou kritikou vůči tlustým lidem. „Fuj, ta je ošklivá.“ A pak pozor, ten člověk si myslí, 

že kritizuje druhé. Jenže pozor, v této době, dřív to tolik nebylo, až dnes. Hmota je 

jedna jediná. Jestliže kritizujete tlusté, je jedno, jestli si myslíte o hmotě zdánlivě jiné, 

že je špatná, tak si to myslíte zároveň o své. I ona patří do hmoty planety. A vládne jí 

jediný vládce Černý pán. A hned toho zneužije. Nasadí vám strach, že nechcete být 

tlustý jako ona nebo on. 



  13 

Já si pamatuji, nedávno jsem mluvila s jednou holčinou z Ústí a říkala: „Já už vím, proč 

jsem tak tlustá. Kdysi dávno jsem odsoudila kluka od sousedů, protože žral jenom 

hamburgery a měl asi 120 kg. Já jsem pak za další dva roky začala jíst hamburgery jako 

o život. Až teď mi to došlo.“ Jo, jak někoho odsoudíte, okamžitě to vaše složka dělá. To 

tady dřív nebylo, až teď ve 4D, dříve to mělo jiné dopady. Každá třída má jiné reakce 

hmoty. To už jsem vysvětlovala. Protože dneska jste svému původnímu Vědomí 

nejblíže, musíte pochopit, že co odmítnete na druhém lidském těle, bude dělat vaše 

hmotná složka. Bacha na pýchu. Takové to: „Hele, podívej se, co on to dělá.“ V tu ránu 

to máte na talíři. A nemůžete to tělo zabrzdit, dokud vás to s tím člověkem nesmíří. Říct 

si: „Vidíš, já jsem ho odsoudil, že to dělal, ale on to musel dělat, má to taky nahrané ve 

složce těla.“ Dávejte si fakt pozor. Jste, jací jste, ale hlavně nejste hmotou těla. Máte 

představu: „Já mám kilogramy, rozměry, barvu vlasů, barvu očí.“ To nejste vy. Proto 

Kristus říkal: „Jsem, jaký jsem.“ Máte se brát a milovat takoví, jací jste. Vy jste realita 

vnitřního míru a klidu. Tehdy se bude vše ve vás upravovat. Nikoho neposuzujte.  

Jak bude vypadat partnerský vztah v 5D? 

Ještě k tomu máme docela dost daleko, protože se věci budou samozřejmě vyvíjet. Ve 

3D světě vládne hmota, protože ještě nejste vyučení. Proto byl svazek manželský 

posvátný a hodně uctívaný kvůli tomu, že třeba mnozí lidé, když by nebyli oddáni, lehce 

by odešli ze svazku, kdyby to neklapalo. A ještě se musel dělit majetek. Někteří lidé 

zůstali i kvůli majetku v nefunkčním manželství, protože nechtěli opustit ne ženu nebo 

muže, ale ten majetek. Tak si museli vyžrat až do konce svého života nějaká dramata a 

tragédie. V 5D to tak nebude, prosím vás. My budeme mít úplně jiné vztahy. A neděste 

se, prosím vás, abyste to nebrali, jako že Adamcová tady propaguje nějaký gruppen sex. 

Za prvé nebudete sexovat tolik, jako jste sexovali nyní, protože budete prožívat 

orgasmus trvale v sobě. To je takové vrnění, takové to příjemno, kdy jdete po ulici a 

máte orgasmus. Nemusíte mít ani zmrzlinu, je vám zkrátka dobře.  

Sexovat se bude skutečně za účelem rozmnožování nebo nějakého výjimečného 

prožitku, který si ti dva budou chtít prožít. Budete i přesně vědět, jestli budete 

oplodnění nebo ne. Budete vědět, kdy se má dítě narodit v pravý čas, hmota bude 

samozřejmě množit. A může dojít i k tomu, že budete milovat všechny lidi stejně. Ano. 

To znamená, nebudete na ně střílet negativními emocemi. Můžete s druhým člověkem 

žít nějakou dobu nebo celý život, ale budete mít mnohem delší život. Protože se 

naučíme ovládat Duchem Matku, hmota nám bude sloužit a bude sloužit dobře, a věk 

má být zhruba kolem tři sta let. Delší už by bylo pro vás i náročné.  

Hmota vás vypustí nyní na konci 3D a v 5D budete svobodní. Budete Bohové, kterým 

bude hmota sloužit, ale budete se zase učit přijímat další planety, to znamená další 

DNA a Vědomí v nich. Zase budete mít, prosím vás, iluzorní svobodu. Bude to pro vás 

svoboda, ale ve vyšší dimenzi, v sedmé, které bude předcházet krátká prozkušovací 6D, 

se zase posunete do vyšší svobody. Každá vyšší dimenze má vyšší svobodu, a pak už 

můžete opustit DNA planety. Třeba se příště inkarnujete na jinou planetu, kde budete 

mít jiný tvar. A budete samozřejmě prožívat i jinou komunikaci. Na některých 
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planetách se komunikuje matematikou. Na některých hudbou. Jsou různé varianty. 

Všechno si vyzkoušíte, a těch planet je hodně.  

V 5D budete velmi dlouhou dobu a budete si připadat svobodní, a pak zjistíte, že jste 

byli zase nesvobodní, a budete pokračovat v další dimenzi výš. V 5D pokud se 

rozhodnete a bude to dobrovolné, že jste se spolu s tím partnerem vše naučili, budete 

dál přátelé, nebudete útočit. Budete se milovat. Tam útok už neexistuje, protože víte, 

že útočíte sami na sebe. To je pro vás nemyslitelné, samozřejmě, tady už je ten vztah 

úplně jiný. Dneska už se začíná docela rozmáhat, že se lidé neudržují v manželském 

svazku. Jenom jsou spolu dobrovolně. A to už je začátek těchto věcí. Dále budou 

partneři přijímat samozřejmě i děti následujícího partnera a ony jeho, takže děti 

budeme vychovávat společně bez toho, že bychom některé z nich odstrkovali nebo 

naopak upřednostňovali. To tam neexistuje. Je to jedno jediné Vědomí a pamatujte si, 

každá planeta ve svých dětech vychovává svou budoucnost. Tak jako to bylo tady, jenže 

tady jste měli tolik práce s tím, jak jste bojovali proti různým věcem. Jak jste se 

nenáviděli, tahali se o dědictví, o majetek, o děti, to už tam nebude existovat, proto 

vývoj půjde rychle dopředu.  

Milá Ivanko, zdravím. Jak je to s našimi blízkými, kteří jsou na druhém 

světě? Jejich odchod a jejich bolesti bolí. Jak to přijmout? Děkuji. 

Jé, miláčku, vy jste vším. Vy jste Duchem svých rodičů, všech lidí, které jste kdy potkali, 

i které jste nepotkali na této planetě. Vybíráte si své rodiče a taky si vybíráte své děti, 

to máte v plánu, a děti si vybírají vás. To je jeden jediný Duch a plán se určuje tím, co 

se s těmi lidmi máte naučit. Vždycky když jedinec (matka, otec) zemře, tak vás stihl 

naučit přesně to, co vás měl naučit. S tělem člověk odkládá iluzorní realitu. Dokud máte 

ve 3D odpory těla k tomu, co se děje, myslíte si, že vaše maminka nebo tatínek byli tím 

tělem a jménem. Nebyli. Byli vaším vlastním Vědomím. Ve skutečnosti jste 

komunikovala pouze sama se sebou. Tvar hmoty ale určoval to, co jste si myslela v 

iluzorním dualitním světě. 

Při odchodu člověk svlékne obal, ten tu zůstane. Prach jsi a v prach se proměníš. A on 

odchází do stavu Vědomí Boha. Iva, která nemá odpory, o nikoho nemůže přijít. 

Protože moje tělo neútočí proti odložení kabátku mého rodiče. To znamená, že já toho 

člověka neopouštím. On je ve svém skutečném, nádherném stavu bez bolestí, bez záští, 

bez odporů, kterými nikdy nebyl. Je v původním stavu. A kdyby moje tělo mělo odpor 

lítosti, kritiky nebo útoků na cokoliv, tak mrtvého opouštím. Podlehnu ve slabosti mého 

Vědomí složce mého těla, která mě oddělí od skutečné reality. Proto já nikdy 

neopouštím ani vás, co jste tady se mnou, protože proti nikomu nemám útok hmotného 

těla. A ti, co odložili tělo, jsou se mnou pořád, protože jsou mou skutečnou realitou. Je 

to stav, kdy nemůžete o nikoho přijít. K tomu se dopídíte, až přestanete vlastnit hmotné 

složky svých bližních. Není to neláska. To vám bude nalhávat hmotná složka. Ta vás 

potřebuje nasekat do komůrek, zašpuntovat, abyste si mysleli, že jste tělem a jménem, 

a pak brečíte, že vám někdo chybí. Ne, ten člověk s vámi je. 

Kdysi jsem vám vyprávěla, že když se sem inkarnujete, otevřou se dveře a před vámi je 

dlouhá chodba. A v té chodbě je hodně dveří, z boku, zleva, zprava, a vy jdete. Občas se 
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dveře otevřou, někdo vejde, kus cesty s vámi jde, pak zase vyjde ven zleva, zprava, to je 

jedno odkud. Všichni, co jsou obsažení v té chodbě, jsou vaší vůlí vybraní, aby tam byli 

a odešli. Odcházejí, když se s nimi naučíte všechno potřebné. A nikdy vás tím pádem 

neopouští, protože jejich Duch je váš vlastní. Jde o to, jak jste schopná nebo schopný 

to pochopit.  

Zdravím vás. Můj dotaz je asi ještě egoistický, ale nemohu si pomoci. 

Všude o tom na přednáškách hovoříte. Je Bůh muž? Mám vás ráda a díky 

za vás. R. 

Milá R., vy jako Bůh jste nepohlavní. Pohlavní je akorát hmota, protože hmota se musí 

množit. Vám se zdá, že vidíte planetu-kuličku, ale to je omyl. Planeta se pohybuje v 

časoprostorové křivce. Už jsem to někde vysvětlovala. Pletli jste někdy šálu? Nebo 

takovou tu dutinku přes starou špulku, dole leze takový upletený hádek, přesně tak se 

utkává naše planeta. To je iluze, že letí. Je to, jako když zapálíte o Vánocích prskavku, 

a kde odhořela, tudy už planeta proletěla, tam kde hoří, se nachází, a před sebou má 

neohořelý kus, ten ještě není. To je vlastně stav, kdy se pohybujeme ve Vesmíru po 

hmotné složce jako Vědomí, abyste něco prožívali.  

Hmota má pohlaví. Muž a žena přesně do sebe zapadají jako matrice a patrice a 

vytvářejí další pokračování pletence děje, to znamená historie. Historie v minulosti 

byla a je takzvaná historie i v budoucnosti, protože je už nastavená. A tato planeta 

našemu společnému Vědomí vyhovovala. Ale ve skutečnosti jsme jedním organismem, 

jednou jedinou bytostí, tím Bohem. V každé vyšší dimenzi přibývá a rozšiřuje se vaše 

Vědomí, protože se sčítá. Až v té poslední etapě, těsně před zborcením Vesmíru, která 

trvá ještě velmi dlouho, se zažijete jako plnohodnotné původní Božství, které vymyslelo 

celý tento děj. Ale k tomu máme ještě strašně dlouho. Tak prosím vás, vaše Božství je 

nepohlavní. Akorát potřebujeme mít nosič, na kterém prožíváme své věci.  

Milá naše Ivanko, co je potřeba si uvědomit, aby se člověk zbavil 

závislosti na partnerovi? Hlavně, když si ho oblíbí, a zároveň se nedaří s 

ním spolužít.  

Co jste si oblíbila? Vidíte, když to slyšíte z úst Ivy, už je to prča, ale když to člověk píše, 

nevnímá to, protože píše jeho Ego. Protože se ho neumíte zbavit. Chcete mít partnera, 

ale zároveň odmítáte děje, které patří k jeho tělu, a v tom je rozpor. 3D člověk, který 

má Ego, chce všechno. Chce mít partnera, ale aby byl vzorný. Jenže on mu to nesplní, 

že jo, tak je problém, ale přitom ho chce mít, neumí se ho zbavit, tam je závislost. Ale 

pozor, Ego je mazané. Když se rozhodnete ho opustit, běží vám v hlavě: „Ale on byl 

hodný, přece jen měl hezké chvíle.“ A teď toužíte, smutníte.  

Vy říkáte, že jakoby pořád na něj myslíte. A když jste s ním, zuříte, že zase dělá 

hovadiny. To je absolutní běh Ega. Tak ne, já pro druhého člověka udělám maximum, 

a když vidím, že jsem udělala všechno, a on skutečně nereaguje a nemůže, pak se jenom 

rozhodnu a pozor, tím ho zachráním. Odvedu svou hmotnou složku od všech nesmyslů, 

co dělá jeho hmotná složka, když nechce pochopit. Protože i on musí zjistit, co jsem pro 
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něj znamenala a že vlastně neměl dělat ty věci. A bacha, to potřebujete dodržet bez 

negativních emocí.  

Myslím, ještě předtím, než se rozejdou, jak přijmout tuto ztrátu partnera 

s pokorou a s láskou? Děkuji. 

Ano. Vy pro něj potřebujete udělat všechno bez negativních emocí. Pak přijde stav, kdy 

se jenom rozhodnete. Víte, jestliže mám partnera, musím vidět, že on je se mnou 

šťastný, že ta Iva mu dělá radosti. Když je nešťastný, ani mně by to nečinilo radost. To 

je Jednota. Ale většina partnerství je velice zvláštních. Zkuste si vzpomenout. Dříve to 

bylo více. Teď je to trošku lepší u určité hladiny lidí. Najdou si partnera a okamžitě ho 

začnou měnit podle obrazu svého. Blbě si čistí zuby, blbě pokládá prkýnko, blbě si lehá 

na polštář, špiní hodně košile, to už je jedno, co dělá. Ne, partner je od toho, že ho máte 

milovat se vším všudy. Co budete odmítat, bude druhé tělo dělat, to si pište, protože 

jeden Satan ovládá vaše těla. Ale jestliže pro druhého člověka udělám všechno, opravdu 

se stavím k tomu bez egoismu, ale on to zkrátka nechápe, úplně lehce ho opustím. A to 

už je na vaší míře rozhodnutí. Vzpomeňte si, kolikrát jste neuměli něco vyřešit. Bojovali 

jste, usilovali jste a najednou jste došli do dna, a to dno se pozná tak, že vám najednou 

vůbec nevadí, co on dělá. Už kapka přetekla a lehce řeknete: „Odcházím“ nebo 

„Končím“. To už je jedno. Je dobře si splnit všechny povinnosti, protože potřebujete 

neutíkat od vztahu jen tak lehce. Vy máte pro to něco udělat. Ty nabídky tam mají být. 

Ale také si máte úplně stejně vážit jak jeho těla, tak svého. A jsou určité míry, které se 

nepřekračují. A ten zlatý střed si musíte vychytat ve vašich zkušenostech sami, věřte 

mi. 

Drahá Ivanko, jak se projeví otevření třetího oka? 

To je hezké. Já vám to řeknu trošku jinak a pochopíte. Třetí oko se otevírá, až když 

necítíte žádný odpor. Už vám nevadí vůbec nic. A začíná se otevírat už v takzvané 4D 

bráně, to znamená, když přicházejí informace. Když posloucháte, musíte zažívat po 

nocích takové vrnění, někdy jsou ty stavy hodně náročné, protože se vlastně dostáváte 

do jiné frekvence hmoty. Napřed se posunuje jakoby Duše, která zatím je Duší do té 

doby, než se spojí s Duchem. Duchem se stáváte plnohodnotně teprve tehdy, až se 

zastaví všechny odpory těla, když se oko otevře. Ale ten proces otevírání je velmi složitý. 

Mnozí lidé mě skutečně poslouchají už léta a teprve dnes jsou schopni to zažít. 

Poslechněte si Plzeň z minulého měsíce, čtu tam dopis jedné ženy, která žije v Irsku. Je 

to Česka z Litomyšle a je to nádherně popsáno, jak zezačátku ještě pořád nedokázala 

žít optimismus a dneska už přijímá úplně všechno a ve všem vidí dobro, ty plusy. To je 

žitý optimismus, to znamená přijetí, pokora, a tím se stáváte Božstvím. Ale proces těla, 

prosím vás, je náročný, protože ještě současně musíte doplácet všechny zbytky plateb, 

a ty jsou někdy obtížné, tak vydržte, není to jednoduché opustit vězení hmotného světa.  

Ahoj Ivanko, není Bůh osamělý, když je jen on? Děkujeme. 

Ano, je. Právě proto žijete na hmotných planetách, máte své DNA, aby vás jako 

jediného Boha bylo hodně a měli jste co prožívat. Ano, šikovná holka. 
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Jak podnikat v této době? Pracuji tak, že se snažím, jak se do procesů 

emocionálně nevkládat. 

Vy můžete dělat cokoliv. Dostanete nápad. Pozor, víte, od koho je nápad. To znamená, 

že vás to může prozkoušet jakoby lidsky ve 3D, buď v dobrém smyslu, anebo nedobrém, 

a záleží na tom, jak přijmete průser, který by tam eventuálně byl. Nesmíte to odmítat. 

Ano, buďte obezřetní, jestliže už máte spoustu věcí za sebou, tak vám nebudou vadit i 

takové ty rádoby prohry. Jakmile totiž neodmítnete to, co se děje, přijde vám nápad, 

jak to lehce vyřešit, když v pokoře skutečně přijmete i tu nejhorší variantu, vzdáte se 

toho. Zkrátka to nevyšlo, jedu dál. Vyzkouším něco jiného. A všechno je pro vás dobrou 

zkušeností.  

Víte, kdysi mi v Otrokovicích napsala nějaká Slovenka, že já jsem taky musela mít určitě 

přání, třeba mít centrum. Já jsem říkala, to je omyl, já jsem si nikdy žádné přání neměla 

ani centrum nechtěla, protože jak bych mohla chtít centrum, když jsem neměla peníze. 

Ne, já jsem žila. Žila jsem to, co mi bylo umožněno, a věděla jsem, že i když budu žít 

ten nejobyčejnější život, že bude dobrý takový, jaký je. To je ucelenost. A pak najednou 

přišel do osudu můj zeť, vzal si mou dceru. Zažíval se mnou chvíle, protože v té době už 

jsem přednášela doma pro lidi, vždycky jednotlivci jsem vysvětlovala. Když přišli (a 

můj zeť má obrovské srdce), on viděl, co se s ním děje. Když to pochopil, to bylo úžasné, 

všechno zmizelo. Pak měli touhu mít chalupu v Čechách a našel místo. Pozor, to místo 

ho samo oslovilo. Poznal ho. Ano, všechno je nastavené. Pamatujte si, když po něčem 

extrémně usilovně toužíte, vymaňujete se z původního plánu. Ne, buďte rozumní, když 

na to nemám, nemůžu to mít. Já to klidně odložím. Teprve pak to k vám přijde. To totiž 

je bez vůle člověka a věřte mi, že osud je nastavený. Tak o nic nemůžete přijít. To je 

iluze, co vám nalhává hmotná složka, že o to přijdete.  

Jak vnímáš politickou a společenskou situaci na Slovensku? 

No jako dobrou. Já vám něco řeknu, pamatujte si, děj hmoty, to znamená i v politických 

situacích v jakékoliv zemi na světě je nastaven. A už jsem to dnes řekla ráno. Možná 

budete narážet na ty vaše demonstrace a na děje, co se tady odehrály. Byly to velmi 

dramatické děje. Ale horko těžko si člověk uvědomí, že i oni dva, byť byli zavražděni, to 

měli v plánu svého osudu, a vy taky jako děj ve vaší politické situaci. Takže je to váš 

plán. To se těžko poslouchá, samozřejmě. A teď si představte, vy byste klidně mohli jít 

demonstrovat, ale bez negativní emoce. Jenže samozřejmě to nejde, že jo, to vy víte, že 

není možné. To už by vás nezajímalo, kdybyste neměli negativní emoci. Takže ti, co 

dneska budou vykřikovat a vytvářet odpory proti tomu, co se děje, mají v osudu 

pokračování a nárazy hmotného světa.  

Vy se účastníte vždycky, i když na tu demonstraci nejdete. Pamatujte si, všechny odpory 

odžijete ve svém těle. Bolesti přijdou, a pokud to pochopíte, vypustí vás dualitní svět. 

Všechno se odehraje bez vás úplně stejně. Počítá se i s tím, kdo z toho odpadne a kdo 

ne. Tak prosím vás, vaše údernictví už máte za sebou, pokud jste začali poslouchat IA. 

Už jste se účastnili mnohých politických dob v minulosti této planety. Jinak byste do 

toho šli a mysleli si, že změníte svět. Ten, kdo do této linie přijde, zažije obrovská 

dramata. A pozor, ať jsou ti lidé skutečně lidsky vinní nebo nevinní, mnoho lidí třeba 
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může existovat i čistých, kdo vstoupí do politické sféry, ale pak zjistí, že je okolí 

zmanipuluje a zkrátka nejde jít proti proudu. Rozhodli jste se ho zúčastnit, tak se 

musíte účastnit až do konce, než vás to úplně sešrotuje a vyplivne. 

A přitom můžete žít krásný život. Se všemi máte soucítit. Varujte se někoho z nich 

pomluvit nebo být proti nim. Ne, to je věc toho člověka, jestli se účastní děje nebo ne. 

A on musí. Oblékl si na sebe roli, kterou musí zahrát, protože mu vyhovovala a je to pro 

něj ten nejlepší osud, který má. Dualitní svět vidí, že je to drama, co se stalo. Ale 

uvědomte si, že to pohnulo možná zákony, které tady budete mít. Vždycky takové 

zdánlivé drama je tu pro něco dobré, že se zase něco objeví v zákonné sféře, něčemu se 

zamezí a vyčistí se to. Ale ti, co se tam budou hnát znovu, se zase budou účastnit nových 

dramat, protože tak to zkrátka je. To je tak asi všechno, ale platí to obecně pro všechny 

politiky zemí našeho světa 3D. V budoucnosti v 5D to bude jinak. Budou zde moudří, 

kteří tady budou pro ten národ, aby si přišel na poradu. A budete spolupracovat. Ale k 

tomu ještě vede nelehká cesta.  

Jak je to s cukry a zdravými nebo nezdravými potravinami? Je pravda, 

že tělo si samo řekne? Když mám chuť na horalku a kofolu, je v pořádku, 

že si ji dám?  

Pamatujte si, cukry, spoustu věcí odpadne. Planeta mění stravování. Cukry jsou 

skutečně jedem, a hlavně mouky, které obsahují hodně sacharidů schovaných, 

ukrytých. A je to nezdravé proto, protože hmotná složka v sobě obsahuje Candidu, která 

se živí cukry a z toho vznikají i plísně. Dneska tady byl jeden dotaz na plísně. Tělo je 

kus flákoty, co si budeme povídat, když v ní žijete a chcete tady dlouho vydržet, musíte 

se o něj starat. To máte jako starý strom, budete v lese, uvidíte mladý stromek a vedle 

bude ztrouchnivělé dřevo. Ve stáří těla se projeví i to, co jste jedli, to je logické. A někdo 

to neumí zastavit nebo omezit a někdo ano. Někdo si řekne: „Do prčic, je to tak!“ 

Skutečně třeba nebude mít tolik bolestí. I to souvisí. Bude se vám lépe odcházet z 

tohoto světa. Budete lépe svlékat své tělo. Pozor na takové ty návody, že ze světa musím 

odejít pořádně zdemolovaný, aby mi to stálo za to. 

Vy máte mít kvalitu života. Já jsem vždycky říkala lidem, když se mě ptali, jak chci 

dlouho žít. Já říkám: „Mně je jedno, jak budu dlouho žít, jestli budu mladá nebo stará 

nebo hodně stará, to je mi naprosto lhostejné. Pro mě je rozhodující kvalita mého 

života.“ Vezměte si, můžete tady být strááášně dlouho, ale budete žít v bolestech. K 

čemu to je, to je zbytečné. Takže hlídat si v rozumné míře, ale klidně si dejte 

samozřejmě. Vy jste na to ještě zvyklí. Později byste se neměli bát některých potravin, 

to je svazující, hlavně v odporu. Strach je emocionální odpor na jedničce. To znamená, 

že strach ne, jestli máte na to chuť, tak si to dejte, ale hlídejte si třeba v týdnu, kolik 

těch věcí sníte. Později, až ztratíte odpory úplně, bude vládnout Duch a bude vědět, co 

vaše tělo potřebuje. Ve 3D vás skutečně poryvy vedou k tomu, že tělo sežere zrovna to, 

čeho byste se báli nebo nechtěli. Převálcuje vás to, to si pište, v noci budete tápat do 

ledničky.  
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Milá Ivanko, před dvěma lety jsem onemocněla rakovinou prsu. Bylo to 

už ve stádiu metastází. I přes předpovědi lékařů se stav upravil nebo 

stabilizoval. I přesto, že jsem duchovně pracovala, se začíná se nemoc 

vracet. Prosím o radu, kde dělám chybu. Děkuji. 

Jestliže je to rakovina, tam byla někde nějaká zášť. Napište mi, aby se ještě stihnul 

objevit časový zápis, kde, co se odehrávalo, a stihla jste si uvědomit, k čemu to patří. 

Pozor, nemusíte třeba nenávidět člověka. Stačí, že nenávidíte děj, situaci v lidském 

osudu. Dřív jste nevěděli, že Bůh je i situace. Ano, jestliže jsem si oblékla jako Božství 

hmotné tělo, má svůj děj. Má hotový osud, který prochází ekonomickými situacemi, 

rodinnými, máte stát, ve kterém jste se narodili. Vaše situace je ta, která se odehrává 

při těch demonstracích a v politice. Mohly být války v osudu, jsou různé varianty. A 

všechny situace jste chtěli. Nemůžete něco odmítnout. Když odmítnete situaci, 

odmítnete svůj plán Boha osudu, který máte v těle. Už jste prožila takové onemocnění, 

tak je možné, když jste jako člověk neporušila Jednotu a neútočila jste svým Vědomím 

na někoho jiného, na druhou hmotnou složku, ještě mohla být nenáviděná situace. A 

to se dá zjistit jenom časovým údajem. Potřebujete pochopit, že celý život byl správný 

tak, jak byl, a že vám mnohé dal. Hodně jste se naučila a pozor, je dáno, jestli se vyléčíte 

anebo ne. To už je hotové. Čím více přijmete i to, co se děje nyní, beze strachu, že 

odejdete, skutečně i případný odchod, tím se nejvíce jako Božství navrátíte v pokoře do 

vašeho hmotného těla vašeho jména, a tehdy máte největší šanci se z toho dostat. 

Protože tam, kde chybí Božství, je nemoc těla. Tam, kde jste přítomní jako Bohové, 

nastává uzdravení.  

Jak mám najít svůj dar, své poslání? 

Do prdele, kdopak hledá dar? Já vám to vysvětlím, a ještě dočtu potom ten dotaz. Iva 

odložila veškeré dary. Ona je v tomto životě už neměla, protože přišla z 5D. Jestliže se 

posunujete tady vývojem, to je normální hladina posunu z černé magie do bílé magie. 

Dneska jsem říkala, že automaticky dostáváte dar v bílé magii, ale jsou lidé, kteří jsou 

připravení na pokoru. Běžně mi lidi psali: „Ale já nemám žádný dar, jsem taková 

obyčejná.“ Do prdele, to je nejvíce, co tady můžete mít, žít obyčejný život. Jestliže 

toužíte po daru, bacha na to. Dostanete ho, protože si musíte prožít ty eskapády, které 

k daru náleží. Až zjistíte, že to byla blbost chtít dar, odložíte ho.  

Je to asi rok zpátky byla jedna žena na FB a měla dar. Víte, kdo nemá rozumět Ivě, tak 

jí nerozumí, to zkrátka nejde. I když jsem trpělivě vysvětlovala a mnozí lidé také té ženě 

vysvětlovali. To bylo strašně zvláštní. Ona měla dar. Tam se s ním samozřejmě 

prezentovala, protože viděla do lidí. Viděla, kde jsou, v jaké úrovni, v jaké výšce. A ona 

to tam takhle hodila a řekla, že to umí, a teď samozřejmě to trénovalo i ty účastníky FB, 

jejich zvědavost. Představte si, někdo dostane dar takového rázu, ostatní jste zase 

zvědaví. To je také egoismus. Co vám pomůže, když se dozvíte, kde jste. Za prvé si třeba 

myslíte, když tam jdete, že jste někde vysoko a ona vám řekne, že jste nízko, tak vás 

nasere. Máte blok, jste v háji. Anebo naopak si myslíte, že jste nízko a ona vám řekne, 

že jste vysoko, a vy zpychnete. Zase jste v pytli. K čemu vám to je? Navíc si neumíte 

ověřit, jestli má pravdu nebo ne. Zvědavost. Chcete být hodnoceni. Vy nemáte hodnotit 
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nikoho druhého ani sami sebe. Zapomeňte na takové nesmysly. To dělá hladina bílé 

magie, která se odlišuje, kdo je níž a kdo je výš, a teď se to tam mydlí, soupeří, šermují 

se o priority, o to, co umí, čí ruka více léčí. To jsou samé hovadiny. To je boj mezi 

jednotlivými iluzorními složkami těl. To není Jednota. To je guláš s bramboračkou.  

A na tom facebooku to začalo, najednou někteří: „Já bych také chtěla, aby ses na mě 

podívala.“ Pozor, ta žena si myslí nebo myslela si, že těm lidem pomáhá. Tak jsem tam 

vstoupila s vysvětlením, jak to vlastně je, ale ona mezitím říkala, že kdysi dávno se na 

mě podívala, a proto mě začala poslouchat, protože bylo jasné, že se díky těm 

informacím zbavila lítostí. A teď všichni: „No a teda jaká je Ivanka?“ Zase byli zvědaví. 

Já jsem si říkala: „Dobře, jestli to chcete vědět, klidně. Já souhlasím.“ Udělala rozbor a 

vyšlo, že já vůbec nepatřím do této složky. Že mám nedefinovatelnou barvu. A kolem 

mě je veliký bílý drak, který mě ochraňuje. Ano, to je pravda. Přesto já žádnou ochranu 

nemám. Víte, proč tam byl ten symbol? Protože já nepodléhám, přestože žiju ve 3D 

světě mezi 3D lidmi, nepodléhám odporům. Takže ve skutečnosti žádnou ochranu 

nemám, ale oni si se zdola myslí, že mám, protože na mě nedostřelí. To je logické.  

Tak tam nastal zlom a já jsem vysvětlovala: „Prosím tě, potřebuješ odložit ten dar a 

nepoužívat ho, protože ty těm lidem nepomáháš. Ty jim ubližuješ, natahuješ je buď do 

pýchy, nebo do zklamání, což je vlastně blokuje a škodíš tím sobě i jim.“ A teď to začalo. 

„Takže já jsem pro vás špatná?“ Já říkám: „Ne, podívej se, kdybych tě potkala na ulici, 

tak ti nebudu radit: „Nech toho.“ Mně to bude jedno. Ale ty ses přihlásila do skupiny, 

kde se učíte žít podle IA, tak se očekává od IA, že vám tedy poradí, jak se správně žije. 

Tady je to mojí povinností.“ Víte, já jsem hodně přísný učitel, ale právě milující. To je 

láska. Já druhého člověka nikdy neodsoudím. Ta žena se nakonec odhlásila, proplakala 

snad celou noc, protože si pořád myslela, že je pro někoho špatná. A když se tam loučila, 

tak jsem jí napsala: „Dobře, ještě jsi slabá na svou hmotnou složku. Ona ti nalhává, že 

já si o tobě myslím, že jsi špatná, ale tak to není. Až jednou budeš mít větší sílu jako 

Vědomí, vrať se. Budeme se na tebe těšit.“ Takže bacha na dary, netoužit.  

Pokračujeme. 

Jak se spojit s Bohem u sebe, se svou Duší, se svým vyšším Já, jak 

proniknout do své hloubky, své podstaty, když přes všechny nánosy 

neslyším odpovědi na své otázky? Jak zjistit, kdo vlastně jsem? 

Je jediná cesta. Pokora přijetí toho, co žiješ, jinak to nejde. Nejsi vlastně to, co ti tam 

podkládá tyto myšlenky, to je tvé tělo a jméno, které chce, abys odporovala. To jsou 

všechno odpory. Ty chceš být vyšší, než jsi. Úsilí být lepším je de facto z Božského 

prožitku, protože prožíváte pocit na jedničce, že jste špatní. Což si vůbec 

neuvědomujete. Je to past. Vy jste v každém okamžiku vašeho života nejlepší, jací jste 

kdy byli, protože se protahuje každým okamžikem vaše časoprostorová křivka. 

Prožíváte každý den svoje běžné životy. Zvolili jste si ho projít, abyste prokázali, že ho 

přijmete, a když ho odmítáte, blokujete se v pasti hmoty. Vy nepotřebujete slyšet žádné 

hlasy. Většina těch hlasů totiž je od hmotné složky nahraná. Vy to neumíte rozeznat. 

Přestaňte toužit po darech. Začněte žít svůj život každý den, tak jak leží a běží ve 

spokojenosti, pak se dočkáte. Nevyhlížet, kdy už to bude. To je také průser. Tam je 
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hodně podmínek. Zkrátka žijte. Žijte, i kdyby přišlo nějaké drama, nějaké prozkoušení, 

buďte rádi, že to je tak, protože může být hůř.  

Dlouhodobě mě bolí levá strana kříže. Pásová část zad. Co mi signalizuje 

a na co se mám zaměřit, abych si to uzdravila? 

Tak a jsme u toho, co jsem vám vyprávěla o té paní, co byla teď na statku. Vy to musíte 

zaplatit, platíte minulostní odpory a na kříži to je dvojka. Tam je nějaká vztahovka, a 

pokud je to levá strana, tak vám někdo vadil. Buď vám vadilo vaše tělo vašeho jména, 

že něco dělalo, anebo druhý člověk. Pozor, někdo mi řekne: „Ale já jsem nikoho 

neodsoudil.“ Pozor, když jste odsoudili, vadilo vám, co udělalo lidské tělo za čin, tak 

jste odsoudili hmotu, která ten čin udělala, i kdybyste si o tom člověku nemysleli nic 

špatného. Bůh je prožitek. Jestliže přijmete prožitek hmotného těla, ten vás převálcuje 

jako Vědomí a odtrhne vás od Vědomí druhého člověka. Vy jako Bohové se spojíte 

jenom tehdy, kdy proces celé planety přijmete tady a teď sakumprásk. Protože 

potřebujete přijmout všechna Vědomí jednotlivých složek, abyste byli sjednocení. To 

je stav 5D.  

Proto vaše politická situace je dobrá, nezapomeňte na to. Takže bacha. Tady jste něco 

kdysi odmítla, vadilo vám to. To je neodpuštění. Tenkrát vás vaše tělo převálcovalo, 

přijalo to a platba probíhá. A vy ji potřebujete zaplatit přesně v té intenzitě, v jaké jste 

ji tenkrát vytvořili. Jinak to nejde. Pak je ještě varianta, že se možná dostanete na statek 

a něco maličko odteče, ale to není jisté, že to v osudu máte. Jak vám bude vadit, že vás 

to bolí, tak to protahujete, pozor na to. Máte platby přijímat: „Zasloužím si.“ Žádná jiná 

varianta neexistuje. Vzpomeňte si na Ježíše: „Zaplatíte do posledního haléře.“ To je 

pravda.  

Podle jednoho učení se všichni musíme narodit na Zemi. Tady se můžeme 

naučit odejít k Bohu, jinak jdeme po smrti například do nebe, kde si 

odžijeme svou dobrou karmu, ale pak se stejně musíme vrátit na Zem, 

abychom se dostali z kola znovuzrození. 

No to je blbost.  

Prý je k tomuto určená jen Země, jinak se stále pohybujeme mezi 

zrozeními.  

Prosím vás, to jsou všechno názory bílomágovských kruhů, kteří usilují o zastavení 

znovuzrození. Jaká krávovina. Dokud jste byli ve 3D planetě, tady lidé usedali už ve 

vysokých stavech a došli k tomu meditačními cestami. Ale pozor, těch jedinců bylo 

strašně málo. Na populaci, na množství populace na planetě je to úplný prd. To je pár 

jedinců na prstech, kteří došli osvícení. Přesto to bylo usilování, ale pozor, to je 

makačka. Zkuste si představit nechodit do práce celé dny, roky, desetiletí, sedět v 

jeskyni a snažit se zastavovat myšlenky. V této době, kdy planeta už přeletěla hmotou 

a má jiné vibrace, je to bráno jako obrovský odpor. Je to vlastně veliký egoismus v této 

době. Předtím ne, ve 3D Vědomí hmoty ovládalo. 3D znamená, že se považujete za 

hmotu a jméno. To znamená, že podléháte vězení hmoty, a ten člověk prosil Boha, no 
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to je přece sranda. On je Bůh a jeho hmotná složka za něj prosí sama sebe, tedy jeho, 

on to neví, aby mu pomohl.  

Pro člověka 5D to je sranda, už si to odžil, že jo, ale ti lidé ne, oni prosí o sílu, o nějaké 

dary, o všechno možné se prosí, aby už konečně manžel byl hodný a nechodil do 

hospody, o všechno, o peníze. Prožijete si vaše životy a poprvé v historii planety, v 

dnešní době, se dostanete blízko 5D. Vy se potřebujete sjednotit. Stanete se Bohem 

podle Krista teprve tehdy, až se vaše Vědomí celé spojí. To znamená, že nemáte k 

ničemu a k nikomu odpor. Přijmete osud, bod vašeho zrození, rodinu, město, zkrátka 

všechno, co se děje na planetě tak, jak je. Tělo nekřičí. Vláda těla zemřela. To je 

sjednocení. A teď pozor. Vy se pořád budete zrozovat, ale ve vyšší fázi. 

Ještě vysvětlím jinou věc. Lidé, kteří tady ve 3D došli osvícení meditační cestou, třeba 

manželé Tomášovi, ano, to byl jejich úkol. Byli úžasní, skutečně toho dosáhli ve 3D a 

byli velmi dobrými ve 3D učiteli. A skutečně došli do vyšší dimenze. Šli do 5D. Jenže 

planeta letěla. Oni zemřeli kolem roku 2000 a za 13 let planeta přeletěla, takže se tady 

mohou dnes s námi inkarnovat. Pozor, oni se mohou inkarnovat i na jinou planetu, 

protože už jsou v 5D. Nemusí tady. Ale inkarnují se dál a vidíte, bílá magie vám tady 

nalhává, že se nechcete nikdy inkarnovat a už nebudete. To je hovadina zkrátka. Vy 

budete pokračovat na hmotných složkách do vysokých dimenzních stavů. V každé 

dimenzi budete více a více svobodnější, ale není to stav, jak tady někdo říkal: „Budu 

sám a nic bych neprožíval...“ Božství je obrovská kolonie celého vesmíru a v každé 

dimenzi se inkarnujete na hmotu, až v těch posledních dimenzích už hmota nemusí 

existovat, tam už budete prožívat všechno za všechny už i bez hmotné složky. Ale v 

každé dimenzi je hmota řidší a řidší a jemnější, takže už ji třeba i vědomě opouštíte. 

Existuje už jenom proto, abyste měli nějakou základnu v té inkarnaci. 

Kdo byli například řečtí Bozi, řekněme si i dělali naschvály. Mohli to být 

bytosti z 5D? 

Nenene. Víte co, tady si lidé, kteří tenkrát existovali, ve spolupráci s hmotnou složkou, 

nastavili Bohy. Protože dokud je planeta 3D, tak všechno, co se tady odehrávalo, bylo 

pod vládou hmoty. Až nyní je první doba na naší planetě, kdy překračujeme hladinu 

hmoty. Dívejte se. Mám prázdnou skleničku, to je celý vesmír. Vevnitř uprostřed té 

kružnice, vlastně je to koule, ale budeme říkat kružnice, je velký třesk, to je zrození. 

Zrození vesmíru, toho našeho. V určité vzdálenosti je velký třesk, vesmír vznikne, 

existuje a je všechno vymyšlené. Tak, jako muž oplodní ženu, spermie vnikne do 

vajíčka, v tu chvíli je hmotná složka hotová. Je připravený osud člověka, který se do 

toho obleku oblékne. A když se miminko narodí, prohlédne si celý děj až do konce. 

Rozbalí se osud. Až ho dožijete do bodu, který je posledním, při umírání ho zažijete 

zpětně. On se roluje zpětně ve veliké rychlosti. To je děj, který zažijete, až budete 

odkládat své hmotné tělo, a budete u toho zažívat obrovské blaženosti. Při tomto ději 

se budou načítat odpory, co jste se ještě nenaučili odložit. Ty si pak zase obléknete v 

dalším těle. Je to jednoduché.  

Přesně tak funguje vznik vesmíru, vidíte, že to je stejný děj. Pokračuje to dál. Nic byste 

neměli odmítat. Určitá kružnice vzdálenosti, to znamená poloměr od středu k okraji té 
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kružnice, která obsahuje 3D, je takzvaná časoprostorová křivka, kterou potřebujete 

prožít v čase a prostoru, to znamená ve hmotném těle na planetě, abyste pochopili 

celých devět let devítiletky. To je čas, který je nutný. V tom máte seřazené všechny vaše 

inkarnace, a pozor, nejenom vaše, i všech lidí, to pak zjistíte, protože jste i jejich Duch. 

I vy jste byli Ježíšem. Všechno, co se odehrávalo v ději na planetě, jste prožili vy jako 

bytost. Ve 3D uvidíte jenom průchod těch vašich pěti set inkarnací, dejme tomu. A když 

se sjednotíte, zjistíte, že jste byli vším a útočili jste pouze sami na sebe. Na nikoho 

jiného. A tím odporem, tou silou útoků jste si zapisovali další momenty, které budete 

muset prožít, ale byly v plánu. 

Pokud jsme dolezli do kružnice, která se blíží konci 3D, pak je krátký úsek 4D, kdy tady 

existují zároveň lidé 3D i 5D lidé budoucí, to je brána, kdy přicházejí informace. A vy 

jste připravení na to, že buď budete věřit nesmyslům a budete se snažit o to, abyste se 

už neinkarnovali, tak jste v háji. To je odpor k životu. Vy se máte naučit optimismu v 

obleku svého skafandru. Jinak to nejde. Proto bílá magie je v háji. Bílá magie se snaží 

vymísťovat se, létat si v astrálu, protože se jí ten život tady nelíbí. To je odpor. A tělo 

bílého mága je slabší a slabší a bude nemocnější, až zkrátka ten člověk zemře, protože 

se neoživuje svým Božstvím. Vymísťuje ho hmotná složka, hmotné Vědomí, které se 

snaží mu namluvit, jak byl dneska ten den hrozný, tak já si v noci zalítám tam někde v 

astrálu. To je výraz obrovského pesimismu.  

Když překročí planeta 5D hranici, dělíte se na zrno a plevu. Říká se v Bibli, že v této 

době se budou dělit živí a mrtví a budou se hodnotit. To není tak, že se otevřou hroby 

a budou vstávat mrtvoly z hrobů. To jsou vaše minulé inkarnace. To znamená, že teď 

se hodnotí, jaké duchovnosti nebo jakého stavu, buď Boha, anebo ještě hmotného 

Vědomí, jste dosáhli. A to je dělení, jestli jste připravení na stav Boha nebo jestli 

zůstáváte ve stavu, kdy vás ovládá hmotná složka. To je všechno, co se děje.  

Ivanko, prosím vás, proč musí některá zvířata trpět? Nesou si i oni karmu 

z minulých životů? Děkujeme.  

Pamatujete si, i vy jste byli zvířata a koneckonců dneska víte, že člověk, který nemá 

otevřené třetí oko a útočí, je vlastně zvířecí, tam převládají obranné složky a pudy. 

Takže to máte v sobě. Až se stanete Božským Vědomím, teprve začnete mít jiné reakce 

těla, protože neodmítáte nic. Tím pádem na vás nic samozřejmě neútočí. Jak jste měli 

na Slovensku s tím pánem Kuciakem /vražda novináře a jeho snoubenky – pozn./, tak 

u nás zase bylo hodně případů, kdy třeba natočili chlapce, který obrovsky týral malé 

štěně. To štěně se zachránilo, dneska už má nového majitele. Mělo zlomenou čelist, 

vyražené oko, já nevím, co všechno se pejskovi stalo, a také se zvedla vlna odporu a 

kritiky.  

Pamatujte si, osud hmoty je hotový. Část Ducha, která reprezentuje dnešní stav 

hmotného těla a stavu toho zvířátka, je tady pro celá jeho další Já. Pro výuku nejenom 

lidí, i vy jste součástí. Všechno, co je tady, má svou podsložku, to znamená, že to zvíře 

se dobrovolně zúčastnilo děje. Než vstoupilo do hmotného těla, jeho zkušenostní složka 

si naplánovala tento děj. Ano, zažil drama, ale od této chvíle se už bude mít jenom 

dobře. Má to i kladnou stránku, zase se změní zákony, protože dneska už ti lidé můžou 
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dostat třeba tři roky natvrdo. Vidíte to stále jako špatné, ještě se díváte v dualitě. Ne, 

děj proběhne, bez odsudků. Ten kluk si půjde sednout a zvířata budou mít větší právní 

ochranu. Ale hlavně, tento pejsek si bude vážit každé ruky, která ho pohladí. A on 

vypadá, že nepodlehl. Zvíře má sice paměť těla, ale je vděčné. Už se mu to nikdy 

nestane. To je jeho oběť. Takhle to pracuje. Každý z vás, ať jste byli rostlinou, zvířetem 

nebo čímkoliv jiným, jste to měl, museli jste si zažít stav pekla, protože svět 3D ve 

hmotě je tím očistcem. To nebe je ukryté ve vás. Vevnitř. A dokud jste schopni útočit 

na pomyslné peklo, které je kolem vás, nikdy nepochopíte, kým jste. A bude se všechno 

opakovat.  

Zdravím tě, Ivanko, prosím o odpověď na otázku. Jak můžu pomoct své 

dospělé dceři, která má na psychiatrii diagnózu schizofrenie? Trápí se 

obavami o budoucnost, že je vše dopředu dané, vůbec nechápe. Její stav 

navíc ničí mně jako matku a celou rodinu. Děkuji. 

První krok, který musíte udělat, je přijmout, že se to děje. To je váš úkol a je to hodně 

těžké. Jak jsem vysvětlovala, vy musíte opustit hmotnou složku, nesmíte ji vlastnit. Ona 

má osud hotový a vy jste ten osud taky chtěla. Je to hodně těžké, přes to přejít. Hmota 

vyučuje hmotu, na to nezapomeňte. Jestliže bude u vás co učit, ona vás bude muset 

vyučovat. Hmotná složka ví, co vám překáží, kde vás dostává do pasti. To znamená, 

budete jí jenom mechanicky tělem pomáhat. Budete klidná, zklidňovat. Člověku, který 

má velmi silné hmotné Vědomí, což je rozdělenost při schizofrenii, to trvá někdy 

strašně dlouho. Mnohá léta, ale hlavně mu nemůžete vykládat, že je vše dané. Silné Ego 

nepochopí, že nemá vůli člověka. Přijde tam obrovský strach. Vy jí potřebujete 

vykládat, že má přijmout to, co je, takové, jaké to je. To hodně lidí neví. Vy se vzbudíte 

v noci a teď: „Co bude?“ Nic. Pokora vás zachrání.  

Já nevím, jestli znáte příběh mojí dcery a mě. Minulý rok Petrušce bylo strašně špatně. 

Tři měsíce měla teploty. Vypadala jako mrtvola. Nikdo nevěděl, co jí je. A já znám 

podmínky. Vezměte si, jsem matkou, ale mě tělo už ani nebudilo. Vždycky se občas 

snažilo v noci mě vzbudit. Já jsem se otočila na druhý bok. Věděla jsem, že pokud mě 

bude potřebovat jako matku, že mi napíše nebo zavolá. Máme obě hodně práce, ale jí 

bylo tak špatně, že fakt jenom ležela, spala, maximálně uvařila rodině, víc nebyla 

schopná udělat. Procházela kolotočem medicíny, nikde nic nemohli najít. Když 

uplynuly tři měsíce, říká mi: „Mami, já už i ráda zemřu.“ A pozor, moje tělo bylo niterně 

tiché, protože jsem věděla, že jestli se jí uleví a už to cítí jako nevyhnutelné, že to asi 

musí přijít, ale jakmile jste ona, ten Duch, to Vědomí, tak by se i vám ulevilo. 

Ona přijala pokorou svůj stav, druhý den volá a říká: „Mami, představ si, já jsem zažila 

zvláštní věc. V noci jsem šla spát, usnula jsem a najednou vidím, jak letím jako bod, 

přibližuji se ke zvláštní kovové konstrukci. Vypadalo to jako několik šestiúhelníků do 

sebe zapasovaných, a když jsem se přiblížila k té konstrukci, tak jsem byla tou 

konstrukcí. A tam se ozvalo: „Zemřeš.“ Takovým hrobovým hlasem. Ty mami, já už 

jsem tak unavená a už mi fakt není dobře tak dlouho, tři měsíce, že jsem řekla: „Ale, 

jo.“ Satan je mazaný, protože se snaží ještě operovat s různými jinými, tak tam hodil 

děti, takhle přihodil na tu váhu. A říká: „A co ty chudinky děti?“ A Péťa říká. „No, jestli 
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to v osudu mám a mám zemřít, tak i ony to chtěly. A jejich osud bude pokračovat dál.“ 

A říkala: „Předtím jsem cítila, že jsem tou konstrukcí, a najednou mě konstrukce 

pustila, byla jsem nad ní. Já jsem zažila takovou blaženost.“ 

To byla její pokora. Moje byla, že jsem se vždycky otočila na druhý bok a řekla jsem si: 

„No, je to hotové.“ Spala jsem. Druhý den po tom stavu, co viděla, napsala na FB 

děvčatům, jestli neví někdo, že ji napadlo, že by to možná mohla být probuzená borelie. 

Tak jestli někdo nemá kontakt na někoho, kdo by prodával Štětku lesní, protože to je 

bylinka, která ničí borelie. A že už si neví rady a někdo jí tam napsal: „Proč nenapíšeš 

mamince?“ To nevymyslíte, jo? My jsme se obě řezaly u toho Skype, že nám museli 

poradit. Ale obě jsme prokázaly pokoru. Ona měla jedničku, dvojku, trojku obrovské 

staré záznamy. 14 let jeden, 10 let jeden a asi 9 let, už si ani nepamatuji. A od pasu 

nahoru byla čistá jako Anděl. I mně se ulevovalo, když jsme spolu mluvily. My jsme se 

tak nasmály u toho Skype.  A já jí říkám: „Ty, Péťo, já si myslím, že do měsíce, ještě 

měsíc to možná bude trvat, pak už bude dobře.“ Ona říká: „Paolo se rozhodl, že musím 

do lázní, tak zítra na týden jedu do lázní. Ráno jdu ještě na nějaké testy, a pak jedu 

vlakem.“ 

Ten vlak jí skoro ujel, ale doběhla to. Sedla si, pak psala, už jsem ve vlaku. Představte 

si, z těch testů poznali, že měla v sobě bakterie tyfu, ale tyfus se jí neprojevil. Její tělo 

bylo tak silné, jak byla pokorná, ale bakterie už se rozmnožily, protože přece jenom jí 

bylo špatně, tak trošku podléhala a už jí bolely veškeré klouby a říkala: „Ty, mami, já 

jsem vařila celé rodině, co když celá rodina má tyfus?“ Ale nikdo neměl průjmy, 

všechno probíhalo dobře. Pak se zjistilo, že nikdo ho nedostal, takže dobré. Nasadili jí 

silná antibiotika. Do týdne byl tyfus zlikvidovaný. Ona se vrátila domů, ale pořád měla 

teploty. A to už tedy Paolo byl na hraně, protože všechna vyšetření byla čistá, načež 

Paolovi za týden naskočila uzlina jak švestka. A zjistili, že má mononukleózu, a Péťa ji 

měla taky. Tak se ještě vyléčili z té mononukleózy a bylo všechno OK a za měsíc přijela 

do Čech zdravá jako řípa. Tohle dělá pokora. Jakmile budete něco odmítat, nedostanete 

se z toho. Přijímejte i tu schizofrenii pomalinku, krůček za krůčkem. 

Milá Ivanko, mohla bys mi prosím ještě něco říct k senné rýmě. Už mě 

chytá. Vím, že to souvisí s trojkou a respektem. 

Ano, správně.  

Ale poslední dobou hodně zapomínám.  

Ježíš, já taky.  

Jsem ráda, že minimálně ještě znám své jméno a kde bydlím. Děkuji. 

Andrea.  

Hele, já taky. Kolikrát někam jedu autem a najednou nevím: „Ježíš, kam jedu?“ A někdy 

přejedu křižovatku a musím se vracet, když si vzpomenu, kam jedu. Nebojte se. 

Pamatujte si, že hmotná složka vás chce vyděsit. To dělá takzvané přepínání hemisfér, 

protože jste dříve uměli zapojovat jenom tu, která hodnotí. Ego hodnotí, sčítá, 

posuzuje, odmítá, kritizuje a dělá všechny ty nesmysly, váží, měří, cokoliv, co se týká 
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hodnocení. Pozor, logicky se nemůžete dostat přes hladinu Boha, nejde to. Stačí ale 

jednoduchá operace. Přijetí toho, jak to je, a jste z toho venku. Nepřemýšlejte, to mají 

bílí mágové: „Proč se mi to děje?“ A snaží se vymyslet, co dělá blbě. Je to tak, jak to je 

a já to beru. Tehdy to zmizí. Lehne si to. 

Ano, to je trojka, tam je jednak znečištění a odmítání toho stavu. Když budete mít 

sennou rýmu a budete ji odmítat, posilujete hmotné Vědomí a ono se bude snažit děj 

hmoty zachovat. Bude mít reakce stejné. Takže klid, zasmrkáte si, to nic není. 

Zakýcháte si s tím, že vám to nepřekáží, respektujete to a pomalu každý rok se to bude 

umenšovat. Musíte si počkat. Berte samozřejmě příslušné úlevné léky nebo přípravky, 

které existují. To nic není. Nebojte se. Ze všeho se jednou dostanete.  

Milá Ivanko, dcera má dva roky a občas silné záchvaty hněvu a zlosti. 

Souvisí to s mými odpory? Jak můžu zmírnit situaci?  

Ano, protože si zvolila vaše DNA. Tak je jasné, že jste byly úplně úžasně spojené a také 

vy jste chtěli takovou dceru. Víte, někdy si extrémně myslíte, že milujete, říkám 

záměrně si myslíte, že milujete své děti, ale není to láska, je to slabost, protože vidíte 

tu svou zdrobnělinku. Milujete ji a teď ťuťuňuňu, přijde to Ego a zatváří se na vás, tak 

se roztečete jako máslo na plotně a dítě si dělá, co chce. Běda, jak jednou zjistíte, že 

přetekla rovina a nechcete mu něco dát, scéna je na světě. Vy potřebujete, a teď dobře 

poslouchejte, hmotu svého dítěte vychovat. A tím pádem i svou. Musíte znát míru a mít 

pravidla. 

Když se vzteká, samozřejmě nevšímat si. Říkám: „Víš co, až se uklidníš, tak přijď.“ 

Ignorovat, nesmíte se nechat donutit. Pozor, bude se to dít třeba na ulici a tam si budete 

říkat: „Nenene, lidi nemůžou přece vidět, co dělá moje dítě.“ Ne, ať se vyvzteká, nebudu 

si toho všímat. To Ego zjistí, že nemá na vás páku. Když můžete, klidně ji zchlaďte 

vodou. Já vím, že to je drsné někdy, ale voda jí neublíží, nebojte se. Já jsem to taky 

udělala jednomu mému dítěti. Udělala to jednou, vícekrát už to neudělala. Stačilo, když 

jsem povytáhla obočí a říkám: „Půjdeme do vany?“- „Ne, už jsem hodná.“ Nebojte se, 

to nic není, to chce jenom pevnou ruku.  

Ahoj Ivanko, jsem tady v sále a napadla mě otázka, co znamená tlak v 

krku? Vím, že tento tlak souvisí se žaludkem. S láskou. 

Krk je vždycky komunikace, někde je komunikační problém. To je na pětce. Vy to klidně 

můžete mít související s trojkou, protože čakry jsou většinou reakčně spojené. Dejme 

tomu, trojka bývá velice často spojena i se čtyřkou, když třeba odmítáte, že se něco děje, 

pak následují lítosti. Anebo trojka s pětkou, když odmítáte, že se něco děje, pak 

následuje kritika, že se něco děje. Všude, kde máte problém, je nejbližší čakra účastná, 

protože každá čakra oživuje přesně ten díl těla, ve kterém je středobodem.  

Vnuk se počurává. Má sedm roků. Jak mu pomoc? Děkuji. 

On tam musí mít vztahovku. Něco mu vadí, buď situačně, nebo někdo okolo něj, anebo 

on sám sobě vadí, že třeba je nedokonalý, jsou různé varianty. My bychom si 

potřebovaly o tom víc popovídat, ale je to druhá čakra.  
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Prosím, kam jde Duše po smrti a kde se zdržuje? Doufám, že ne na 

hřbitově.  

Nene, tam leží jenom skafandry. Tam je hmota. Tam nikdy svého milovaného 

nenajdete. Pamatujte si, vše odchází zpět do planety. My jsme tady vlastně od chvíle, 

kdy jsme přešli z momentu první dimenze. První dimenze je bod a bylo hrozné vedro v 

té první dimenzi, ta teplota byla vlastně hranicí ve druhé dimenzi, která je vždycky 

sudá, krátká, kdy se najednou teplota tak snížila, že se mohly první dva body spojit. To 

byl začátek druhé dimenze. A ta je velmi krátká. Jakmile nastává spojování dvou bodů, 

už je velká blízkost ke spojování tří bodů a vzniku hmotných složek. A na začátku třetí 

dimenze se vytvořily planety. A každá planeta měla svůj děj a od té doby jste byli 

obalení jako celek. Já vím, že pořád vidíte druhé lidské složky a zvířata a rostliny, ale 

vy jste jejich Vědomí, všech těch věcí, které tady jsou, a jste v tom vězení od začátku.  

Teď poprvé, když se dokážete sjednotit, a v tom čase to máte, je naplněná vaše 

časoprostorová křivka, teprve můžete zažít osvobození. Pokaždé, když Duše (to 

znamená nedokonalý Duch, který nemá zkušenosti a je navázaný na hmotnou složku) 

odchází, tak se vrací do Matky. Do hmoty. Nikdy neopustil tuto planetu. Je tady s vámi 

a pozor, jste to vy, vevnitř ho máte v sobě. Nejen, že jste ho znali, je vám blízký. 

Nemůžete zatím samozřejmě milovat celou planetu, protože ji nepovažujete za svou. 

Vy se považujete za hmotné tělo, tak si přisuzujete lidi, kteří kolem vás žijí jako rodina 

a navíc ty, které potkáváte ve svém životě, ať jako přátele nebo nepřátele, 

spolupracovníky, kamarády, to považujete za váš život. Ve skutečnosti ve vašem plánu, 

protože jste součástí této planety, jste si naplánovali, koho potkáte, v jaké formě se 

jménem, i koho nepotkáte. I to je váš plán. Takže když někdo zemře, a umírá tady každý 

den mnoho lidí v populaci, odchází dovnitř do vás, a pak se zase narodí, to je děj, který 

probíhá kontinuálně, plynule, neustále, a tím se plete časoprostorová křivka planety. 

Ale jste to vždycky jenom vy.  

Teprve na začátku páté dimenze, když se sjednotíte, už vnímáte, že nikdy jste o nikoho 

nepřišli. Jste osvobozeni. Nic s vámi nehýbe. Vaše Ego je mrtvé, to znamená vládnoucí 

složka hmoty je mrtvá a hmota vám slouží. Vy se vyhoupnete na tu hmotu jako vládce. 

A tehdy už jenom žijete jako Božský člověk. Poprvé jste svobodní, částečně, už jsem 

vám to dneska vysvětlovala, že pak naopak skáčete z planety na planetu, abyste si zažili 

i jiné tvary a formy. Je to jistá část svobody, ale později uvidíte, že je pouze částečná, 

protože v sedmé dimenzi je mnohem vyšší. Takže nikdy vás vaši mrtví a Duše 

neopouští.  

Milá Ivanko, naučila jsem se od vás, že všechno je tak, jak má být. 

Nepřipouštěla jsem si to, ale dnes už vím, že i já jsem se k vašim 

přednáškám dostala v době, kdy to mělo být.  Díky vám dnes vím, že vše, 

čím jsem si prošla, bylo dobré. Jednou vám určitě napíšu svůj příběh, ve 

kterém se najde mnoho žen a matek, jako jsem já. Mám před sebou ještě 

dlouhou cestu a věřím si, protože dnes vím, že přijetí jakékoliv situace s 

láskou a pokorou je pro mě dobré. Patří vám mé díky, velká úcta a přeji 

vám mnoho lásky, radosti a hodně důvodů pro úsměv. S láskou. 
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Děkuji, děkuji, Aneto.  

Ivanko, prosím vás, co znamená, když mám degenerativní onemocnění 

sítnice, astma, a teď plicní chlamydie? Děkuji. Mám tě ráda.  

Pamatujte si, pátá čakra oživuje veškeré smysly. Oči, uši, chuť, hmat a čich. Vidíte, co 

tam všechno patří. Tady musíte mít nějaké komunikační zádrhele, když jsou slabší. 

Takže člověk nechce něco vidět, něco slyšet, s někým mluvit. Jsou různé varianty. 

Zkuste si probrat, co v minulosti jste odmítala, a snažte se své tělo donutit. Pozor, půjde 

to, přijde na to čas, netlačte na pilu, pokud je možnost opravit něco v té komunikaci. A 

následně plicní chlamydie jsou ze slabosti čtvrté čakry. Tady byly asi nějaké lítosti. 

Neoslabujte si žádnou čakru. Ta srdeční je pro vás velmi důležitá a náročná, abyste ji 

prošli v pořádku. Lítostí nic nevyřešíte, naopak musí se stavy opakovat. A jestliže je ta 

jednotlivá čakra slabší (to nemusí být čtyřka, ale třeba i jiné čakry, všechny mají stejné 

podmínky), když projde kolem vás nějaké onemocněné, lehce ho chytíte.  

Někdo mi psal nedávno, že v Evropě je hodně zvláštní nákazy, tuším, že se to jmenuje 

SARS. Vypadá to jako chřipka. Třicet procent nemocných na to umírá, na to není lék. 

Nezabírají na to antibiotika a děje se to ve velikých evropských městech: Londýn, Paříž, 

a tato všechna města. A pozor, když tam půjdete a budete mít srdeční čakru v pořádku, 

ona postihuje plíce, tak to nechytíte, i když to kolem vás proběhne. Ale jakmile tam 

budete mít zápis, jste slabí v té rovině. Ono je i nastavené, co chytíte a co nechytíte, 

mimochodem, to je pouze obecná rada.  

Já si pamatuju, naše Lucinka nedávno říkala: „Ty, mami, já furt kašlu, už tři týdny 

kašlu, a tak jsem šla k doktorovi a říkám mu: „Pane doktore, já už tři týdny kašlu.“ A 

on říkal: „Byla jste někde v cizině?“ A ona: „Byla jsem přednášet v Londýně.“ Mami, on 

se natáhl do šuplíku a nasadil si roušku.“ Já jí říkám: „No a co říkal dál?“- „No já na něj 

civěla.“ Já říkám: „Doufám, že ses v duchu smála?“- „No mami, já nevím, ale uvidím.“ 

Říkám: „Co ti dal? - „Dal mi nějaká antibiotika a říkal, že kdybych nepřestala kašlat, 

okamžitě musím přijít.“- „Dobře, bojíš se?“- „Ne, nebojím.“ Říkám: „Dobře, výborně, 

to stačí.“ Asi za čtrnáct dnů, za tři týdny mi volala a nestěžovala si. Mluvila o jiných 

věcech a já říkám: „Ještě kašleš?“ Ona: „Kašlu.“ Já jsem říkala: „A byla jsi tam?“- 

„Nebyla, kašlu na to.“ A pak za další měsíc přestala. Takže zase pokora, vy si tím zkrátka 

musíte projít. Nenechte se vyděsit.  

Bylo mi s vámi moc dobře. A nezapomeňte na pokoru. Ahoj.  

 

 


